

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)  
အမှတ် (၃၃၄)

Established in 1914

**Myanma Alinn Daily**

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၁၁ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၄ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့။

## မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။  
မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။  
မေတ္တာသည် ဂုဏ်ပြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် ဝါကြားတတ်ခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။  
မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်တို့ နှစ်နိုင်ငံ ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

# ဂျာမနီကို မိတ်ဆွေကောင်းအဖြစ်သာမက အဓိကရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် ကမ်းလှမ်းလို တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံပါဝင်သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ထောက်ခံ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်

ဂျာမနီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်

ဘာလင် စက်တင်ဘာ ၃

ဂျာမနီနိုင်ငံ ဘာလင်မြို့၌ရောက်ရှိနေသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သည် စက်တင်ဘာ ၃ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ရုံး၌ ကျင်းပသည့် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုပွဲကျင်းပသည့် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်ရုံးသို့ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ရောက်ရှိ လာရာ ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်သည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏ အလေးပြုခြင်းကိုခံယူပြီး ဂုဏ်ပြု တပ်ဖွဲ့ကို စစ်ဆေးသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က တည်ခင်းဧည့်ခံသည့် အလုပ်သဘော နေ့လယ်စာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ❀

**နိုင်းဏက**      **ပြည်ထွင်း**      **အားကစား**

ကွန်ဂို၌ အိဘိုလာကြောင့် သေဆုံးသူ ၃၁ ဦးရှိလာ      အိဘိုလာရောဂါပိုး မတွေ့ရှိ၍ ဆေးရုံဆင်းခွင့်ပြု      ဘယ်လ်ဂျီယံတိုက်စစ်မှူး အဲဟတန်ဒေါ်ယူ

စာမျက်နှာ ❖ ၄      စာမျက်နှာ ❖ ၁၁      စာမျက်နှာ ❖ ၁၃

**အစာလည်းစား၊ ဉာဏ်မြှင့်စား၊ ဖွံ့ဖြိုးကျန်းမာ KID LYSINE ရဲ့အစွမ်းပါ...**

**KID LYSINE Syrup**

အစာစားမရှင်စိတ်ကို မြှင့်ပေးပေးခြင်း၊ ဉာဏ်ကို ချော့ချော့ပြုတ်ပေးခြင်း။  
အနိမ့်နှင့် သွေးများ၏ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှုကောင်းစေခြင်း။  
မျှော့ကိုယ်၏ ချော့ချော့နိုင်စွမ်းကို အထူးမြှင့်တင်ပေးခြင်း၊ မြင့် ပြိုင်ပွဲများကို ပိုမိုကောင်းစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်စေခြင်း။  
ကာကွယ်ပေးပြီး ပိုမိုကျန်းမာဖွံ့ဖြိုးစေခြင်း။

Marketed By: **GOLD BOLL**      **TEAPHACO**

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဏာ

ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားနှင့် e-Visa

မီးခိုးမထွက်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဟု လူသိများသည့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအား နိုင်ငံခြားငွေ အမြောက်အမြား ရှာဖွေပေးနိုင်သောလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများအား တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုလာရောက်စေရန် ဆွဲဆောင်ခြင်း၊ အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း၊ သွားလာနေထိုင်မှု အဆင်ပြေစေရန် ဖြေလျှော့ပေးမှုများပြုလုပ်ခြင်းတို့ဖြင့် ခရီးသွားများ ပိုမိုဝင်ရောက်လာကာ နိုင်ငံခြားငွေများ တိုးတက်ရရှိလာမည် ဖြစ်သည်။ ဤသို့ နိုင်ငံခြားငွေအမြောက်အမြားရရှိနိုင်သောလုပ်ငန်းဖြစ်၍ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် အစဉ်ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးလာမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အရောက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ နှစ်စဉ်ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် ခုနစ်သန်းခန့် လာရောက်လည်ပတ်လိမ့်မည်ဟု ပညာရှင်များက ခန့်မှန်းထားသည်။

မကြာမီတစ်စုံလျှင် တစ်ဆောင်းသစ်တော့မည်။ ဆောင်းရာသီက ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားရာသီဖြစ်သည်။ ဤခရီးသွားရာသီတွင် ပြည်ပခရီးသွားစဉ်သည် အမြောက်အမြား လာရောက်လည်ပတ်ရန် မျှော်မှန်းထားသည်။ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ ပိုမိုလာရောက်စေရန် အဘက်ဘက်မှ ဖြေလျှော့ပေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိရာ e-Visa စနစ် စတင်အသုံးပြုမှုသည်လည်း တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပေသည်။ နိုင်ငံခြားသား ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ မြန်မာနိုင်ငံသို့ အဆင်ပြေလွယ်ကူချောမွေ့စွာ လာရောက်လည်ပတ်သွားလာနိုင်ရေးအတွက် e-Visa လုပ်ငန်းစနစ်ကို စက်တင်ဘာ ၁ ရက်မှစတင်ကာ တရားဝင် ဖွင့်လှစ်ပေးလိုက်ပြီဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိပြည်ပဝင်ခွင့် ဗီဇာစနစ်အရ မြန်မာနိုင်ငံသို့လာရောက်လိုသူများသည် နည်းလမ်း(၃)သွယ်ဖြစ်သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှလည်းကောင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ရေဆိပ်ကမ်းမှလည်းကောင်း၊ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ပေါက်များမှ လည်းကောင်း ဝင်ရောက်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ဝင်ရောက်ရာတွင် ပြည်ပဝင်ခွင့်ဗီဇာ ခြောက်မျိုးဖြစ်သော ကမ္ဘာလှည့်ဗီဇာ၊ လုပ်ငန်းဗီဇာ၊ ပြည်ပဝင်ဗီဇာ၊ ဖြတ်သန်းဗီဇာ၊ သံတမန်ဗီဇာနှင့် အကြိမ်ကြိမ်ပြည်ပဝင်ခွင့်ဗီဇာဟူ၍ ဗီဇာခြောက်မျိုးဖြင့် ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိသည်။

ဤဗီဇာခြောက်မျိုးအနက်မှ လုပ်ငန်းဗီဇာ၊ ပြည်ပဝင်ဗီဇာနှင့် ဖြတ်သန်းဗီဇာတို့ကို ဆိုက်ရောက်ဗီဇာ (Visa On Arrival) ထုတ်ပေးခြင်းကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇွန် ၁ ရက်မှစတင်၍ ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် နိုင်ငံပေါင်း ၂၇ နိုင်ငံကို စတင်ခွင့်ပြုခဲ့သည်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်တွင် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်နှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်တွင် နေပြည်တော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်တို့ကို ထပ်မံတိုးချဲ့ခဲ့ရာ ယခုအခါ နိုင်ငံပေါင်း ၅၁ နိုင်ငံအား ဆိုက်ရောက်ဗီဇာထုတ်ပေးခွင့်ပြုခဲ့သည်။

ယခုတစ်ဖန် ဗီဇာခြောက်မျိုးရှိသည့်အနက် ကမ္ဘာလှည့်ဗီဇာ (Tourist Visa) ကို e-Visa စနစ်အဖြစ် ခွင့်ပြုလိုက်ပြီဖြစ်သည်။ e-Visa စနစ်ဆိုသည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံသို့လာရောက်လိုသော ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများအနေဖြင့် အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် ဗီဇာလျှောက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်ထားသူအား ခွင့်ပြုခြင်းသို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ခြင်းအတွက် စိစစ်မှုကာလမှာ အလုပ်လုပ်ချိန် ငါးရက် သတ်မှတ်ထား၍ အများဆုံးခုနစ်ရက်သာ ကြာမည်ဖြစ်သည်။ ဤသို့ ဗီဇာလျှောက်ထားမှု လွယ်ကူလာသည့်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ ပိုမိုလွယ်ကူစွာလာရောက်နိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်။ ယခင်က မြန်မာနိုင်ငံသို့လာရောက်ရန် ရှည်ကြာသော နေ့စဉ်နေ့ကြာမှုများ ပပျောက်သွားပြီဖြစ်၍ မကြာမီရောက်ရှိလာတော့မည့် ခရီးသွားရာသီကာလတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်များမှသာမက နယ်စပ်ဝင်ထွက်ပေါက်များနှင့် ဆိပ်ကမ်းတို့မှလည်း ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားစဉ်သည်များ ပိုမိုဝင်ရောက်လာမည်ဟု ယုံကြည်စိပါကြောင်း။ ။

ပြည်ထွင်းသတင်း

သမိုင်းမှတ်တမ်းမော်ကွန်းများ လုံခြုံမှုအဆင့်အလိုက် စနစ်တကျနေရာချထား

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ကဇော်သည် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ စန်းလွင်နှင့်အတူ နေပြည်တော် ရာဇသင်္ဂဟလမ်းရှိ အမျိုးသားမှတ်တမ်းမော် ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုကို စက်တင်ဘာ ၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီက စစ်ဆေးခဲ့ပြီး အမျိုးသားမှတ်တမ်းမော်ကွန်း မော်ကွန်းတိုက် ဦးစီးဌာနသည် တစ်မျိုးသားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သမိုင်းအထောက်အထားများ မှတ်တမ်းမော်ကွန်းများ ဖြစ်သဖြင့် မပျောက်မပျက်အောင် ရေရှည်ထိန်းသိမ်းထားသော ဌာနဖြစ်၍ စာရွက်စာတမ်း၊ စာအုပ်များလုံခြုံရေးနှင့် လုံခြုံမှုအဆင့်အလိုက် စနစ်တကျ နေရာချထားနိုင်ရေး၊ နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာငွေများသုံးစွဲရာတွင်ထိရောက်မှုရှိစေရေးနှင့် အသုံးပြုနိုင်မှုအတိုင်း အတာကိုကြည့်၍ ဆောင်ရွက်ရန်၊ လက်ရှိတည်ဆောက်ပြီးစီးမှု အခြေ



အနေနှင့်အညီ လုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည့် အနာဂတ်အစီအစဉ်များ ချမှတ်အကောင်အထည်ဖော်ရန်၊ တည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများ အရည်အသွေး ပြည့်စုံစေရန်၊ လုပ်ငန်းများ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ပြီးစီးရေးဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားကာ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီ၊ မြို့နယ်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးကော်မတီ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့မိမြို့ဖများနှင့် တာဝန်ရှိသူများအား တွေ့ဆုံ၍ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍတိုးတက်ရေး၊ အလုပ်အကိုင်ရရှိရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ငွေကြေးလုပ်ငန်းတိုးတက်အဆင့်ပြေ ချောမွေ့ရေး၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတိုးတက်

အာဆီယံ-တရုတ် (၆)ကြိမ်မြောက်

လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များဖိုရမ် မြန်မာနိုင်ငံ၌ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃ မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းက ကြီးမှူး၍ အာဆီယံ-တရုတ် (၆) ကြိမ်မြောက် လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များဖိုရမ် ၂၀၁၄ (The 6th ASEAN- China Young Entrepreneurs Forum 2014) ကိုစက်တင်ဘာ ၂၂ နှင့် ၂၃ ရက်တို့တွင်ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် မင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ လူငယ်စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ

ဦးဝေဖြိုးကပြောကြားသည်။ အဆိုပါ ဖိုရမ်ကို အာဆီယံနိုင်ငံများအချင်းချင်းအပြင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံရှိ လူငယ်လုပ်ငန်းရှင်များ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများအကြား ဆက်ဆံရေး ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရန်၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာအထွေထွေ



အကြံများဖလှယ်နိုင်စေရန်၊ စီးပွားရေး အခွင့်အလမ်းကောင်းများကိုမျှဝေနိုင်စေရန်နှင့် အတူတကွလက်တွဲဖော်ဆောင် နိုင်စေရန်အတွက် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခုနှစ်ဖိုရမ်၏ အနာဂတ်စွန့်ဦးတီထွင် မြင်ကွင်းကျယ်များဟူသည့် ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်ပိုမိုများပြားလာသော မတူညီသည့်ရှုထောင့်များကို အတူတကွလက်တွဲ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက်လည်း ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း အသင်းဥက္ကဋ္ဌကပြောကြားသည်။ ဖိုရမ်ဦးစီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာတို့များကို ဦးစားပေးဆွေးနွေးရန် ရည်ရွယ်ထားသည့်အပြင် စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းများ၏ အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍများ၊ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များ၊ စွန့်ဦးတီထွင်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ စီးပွားရေးအခြေခံစနစ်များ မှန်ကန်စွာတည်ဆောက်နိုင်ရေး၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးစနစ်ကို အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံတို့ ပူးပေါင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေးစသည်တို့ ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြတ်စန္ဒီသင်းဇော်

Advertisement for Pun Hlaing Hospital. The ad features the hospital logo on the left and a woman's face on the right. The main text reads: 'အလှအပနှင့် အရေးပြားဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုအမျိုးမျိုး (Plastic Surgery) ကို အလှအပနှင့်အရေးပြားဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုနယ်ပယ်တွင်အတွေ့အကြုံများစွာရှိသော ထိုင်းနိုင်ငံမှဆရာဝန်ကြီး တို့ယံတိုင် စက်တင်ဘာလ ၁၀ ရက်မှ ၁၃ ရက်နေ့အထိ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံကြီးတွင်လာရောက်ကုသပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။' At the bottom, it provides contact information: 'ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန် (၀၁) ၆၈၄ ၃၂၁၊ ၆၈၄ ၃၂၅၊ ၆၈၄ ၃၃၆၊ (၀၉) ၄၂၁၀၄၂၆၇၉ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂၀၇၇၀၁ Email : enquiry.phih@spa-mm.com'.



ပြည်ထွင်းသတင်း

# နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဂျာမနီနိုင်ငံ ဘာလင်မြို့သို့ရောက်ရှိ

ဘာလင် စက်တင်ဘာ ၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ဂျာမနီနိုင်ငံ ဖရန်ဖတ်မြို့မှ ဘာလင်မြို့သို့ အမြန်ရထား ICE Train 278 ဖြင့် စက်တင်ဘာ ၂ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၃ နာရီ ၁၃ မိနစ်တွင် ထွက်ခွာသည်။

ယင်းသို့ထွက်ခွာစဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့အား အာဂျင်တီးနား- အမေရိကဒေသတာဝန်ခံ DB BAHN မှအမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ Mr.Simon Giovanazzi က ဂျာမနီနိုင်ငံ၏ ရထားပို့ဆောင်ရေးစနစ်နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ဒေသစံတော်ချိန် ၂ နာရီ ၄၀ မိနစ် ၄၀ တွင် ဘာလင်ဘူတာသို့ရောက်ရှိကြရာ ဂျာမနီနိုင်ငံ သံတမန်ရေးရာဌာနအကြီးအကဲနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဘူတာ၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ခေတ္တ တည်းခိုမည့် Intercontinental ဟိုတယ်သို့ မော်တော် ယာဉ်များဖြင့်ရောက်ရှိကြရာ အာဆီယံနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး များနှင့် သံရုံးမိသားစုများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြ သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ ဘာလင်မြို့သို့ ရောက်ရှိရာ ဂျာမနီနိုင်ငံ သံတမန်ရေးရာဌာန အကြီးအကဲ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဘာလင်ဘူတာ၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက် စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



## လူကုန်ကူးမှုကာကွယ်တားဆီးရေး ပညာပေးလုပ်ငန်းများ ကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အနီးခင်သည် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က မန္တလေးမြို့ အမျိုးသမီးသက်မွေးအတတ်ပညာသင်ကျောင်း၌ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာများဖြစ်သည့် ရွှေချည်ထိုးလုပ်ငန်းနှင့် ရွှေပြားကပ် လုပ်ငန်းတို့ကိုကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပြုစုစောင့်ရှောက်ထားသည့် အမျိုးသမီးများကို အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လူကုန်ကူးခံရသူ ပြောကြားသည်။ များအတွက် ယာယီစောင့်ရှောက် ထို့နောက် မန္တလေး နားမကြား ရေးဝေဟာ (မန္တလေး) သို့ရောက်ရှိ၍ သော ကလေးများကျောင်း၌ သူငယ် လူကုန်ကူးခံရသူ အမျိုးသမီး(၈) တန်းမှ ဆဋ္ဌမတန်းထိ ၁၄၇ ဦး၊ ဦးတို့ကို မိဘများထံ အမြန်ဆုံး ပြန် သတ္တမတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင် လည်ပို့ဆောင်နိုင်ရေး၊ လူကုန်ကူးမှု တန်းအထိ ၂၂ ဦး၊ အသက်မွေး ကာကွယ်တားဆီးရေးပညာပေး လုပ် ဝမ်းကျောင်း ပညာသင်ကြားနေသူ ငန်းများ ပိုမိုကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက် ၁၀ ဦးနှင့် ဌာနပိုင်ကလေး ခြောက်ဦး ရေးနှင့် လူကုန်ကူးခံရသူ အမျိုးသမီး စုစုပေါင်း နားမကြားသော ကလေး များအား ဆုံးမအားပေးစကား ၁၈၅ ဦးတို့ကို နားမကြားပညာရေး

စနစ်ဖြစ်သည့် လက်သင်္ကေတပြ အထိ လူကုန်ကူးခံရသူ စုစုပေါင်း ဘာသာစကား (Sign Language) ၂၃၁၇ ဦးတို့ကို ၎င်းတို့၏ မိဘများ ဖြင့် သင်ကြားနေမှုများကို ကြည့်ရှု ထံ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းပေးခဲ့ပြီးဖြစ် သည်။ မြဝတီမြို့နှင့် တာချီလိတ်မြို့တို့ တွင်လည်း လူကုန်ကူးခံရသူများ အတွက် ယာယီစောင့်ရှောက်ရေး ဝေဟာများကို ရန်ကုန်မြို့၊ မန္တလေးမြို့၊ မုဆယ်မြို့၊ ကော့သောင်း မြို့နှင့် မော်လမြိုင်မြို့တို့၌ ဖွင့်လှစ် ထားရှိပြီး ၁၉၉၂ ခုနှစ်မှ ယနေ့အချိန် (သတင်းစဉ်)

## သံအမတ်ကြီး ပူးတွဲခန့်အပ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတဂျာမနီနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးစိုးရွယ်အား ၎င်း၏လက်ရှိတာဝန်ဝတ္တရားများအပြင် အက်စ်တိုးနီးယားနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူး အာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်လိုက်ပြီးဖြစ်သည်။

အလားတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနှင့် မြောက်အိုင်ယာလန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးကျော်စွာမင်းအား ၎င်း၏လက်ရှိတာဝန်ဝတ္တရားများအပြင် နော်ဝေနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်လိုက်ပြီး ဖြစ်သည်။

ထို့အတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနှင့် မြောက်အိုင်ယာလန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးကျော်စွာမင်းအား ၎င်း၏လက်ရှိတာဝန်ဝတ္တရားများအပြင် ဆွီဒင်နိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ တော်သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်လိုက်ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

## မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူလ်ဂေးရီးယားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးခန့်အပ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၄

မစ္စတာအိမ်ဂနီ စတီဖနော့ဗ် စတီဖနော့ဗ်အား ဗီယက်နမ်ဆိုင်ရာလက်သမ္မတ နိုင်ငံ ဟရိုင်းမြို့၌အခြေစိုက်သည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ဘူလ်ဂေးရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ်ခန့်အပ်ရန် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ က သဘောတူညီပြီးဖြစ်သည်။

မစ္စတာ အိမ်ဂနီ စတီဖနော့ဗ် စတီဖနော့ဗ်ကို ၁၉၅၅ ခုနှစ်တွင် ဘူလ်ဂေး ရီးယားနိုင်ငံ ဒက်ပနစ်ဆာမြို့၌ မွေးဖွားခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ၁၉၆၉ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၄ ခုနှစ်အထိ ဘူလ်ဂေးရီးယားနိုင်ငံ ဆိုဗီယာမြို့ရှိ ပြင်သစ်ဘာသာစကား ကျောင်းသို့တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၈၆ ခုနှစ်တွင် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ မော်စကိုမြို့ရှိ မော်စကို နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးတက္ကသိုလ်မှ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးမဟာဘွဲ့ကိုရရှိခဲ့သည်။ ၁၉၈၆ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အာရှဌာနတွင် အလုပ်သင်အဖြစ် အလုပ်စတင်ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၉၁ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၆ ခုနှစ်အထိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပြည်ပရှိ ဘူလ်ဂေးရီးယား သံရုံးများတွင် ရာထူးအဆင့်ဆင့်ဖြင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ၂၀၀၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်အထိ ကနေဒါနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူလ်ဂေးရီးယားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁၅ ရက်နေ့မှစ၍ ယခုအချိန်ထိ ဗီယက်နမ်ဆိုင်ရာလက်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဘူလ်ဂေးရီးယားသံအမတ်ကြီးအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည်။ ၎င်းသည် အိမ်ထောင်ရှင်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး သားသမီးနှစ်ဦးရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်**

၃-၉-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ-၃ တွင် ဖော်ပြခဲ့သော “ပညာရေး စနစ်တစ်ခုမှတစ်ဆင့် ကျောင်းရာတွင် ပညာရှင် များ၏အကြံပြုချက်များရယူဆောင်ရွက်ရန်လို” သတင်း၏ကော်လံတွင် “အောင်မြင်စွာကူးပြောင်းဆောင်ရွက်ရန် နိုင်ငံရေးအတွက်” အစား “အောင် မြင်စွာ ကူးပြောင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက်” ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှု ပေးပါရန်။ (စာတည်း)

**မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန မွန်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ မော်လမြိုင်မြို့**

**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

မွန်ပြည်နယ်၊ ကျိုက်ထိုမြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံး အဆောက်အအုံ ပေ(၄၀x၃၀) RC တစ်ထပ်၊ ရေချိုးခန်း၊ အိမ်သာ၊ ရေမီးတပ်ဆင်ခြင်း၊ ရေ မျက်နှာစာ ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်း နိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံစာရင်းချမှတ်ရက် - ၃-၉-၂၀၁၄ရက်  
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်

တင်ဒါစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၇၄၆၂၊ ၀၅၇-၂၄၇၇၀၇၀တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်း နိုင်ပါသည်။

မွန်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ မော်လမြိုင်မြို့

**ကျောပိုးမှ**

ဒုတိယပိုင်းတွင်လည်း မြန်မာအသင်းကသာ ဖိကစားနိုင်ခဲ့ပြီး အနိုင်ရိုးများကို ၄၉ မိနစ်တွင် ကျော်လေ့ရှိပါသည်။ ၇၂ မိနစ်တွင် နန္ဒလင်းကျော်ချစ်တို့က သွင်းယူခဲ့ကာ ၈၇ မိနစ်တွင် ပါလက်စတိုင်းက ချေပရိုးတစ်ရိုး သွင်းယူခဲ့ သည်။ ဝိုလ်လုပွဲကို စက်တင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

**ဂန္ထဝင်ရွှေပျက် Travels & Tours**

သို့သော်ကံ	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 650
သို့သော်	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 850
ဘုတန်	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 3100
ထိုင်ဝမ်	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 2600
ရုရှား	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 3500
အစပရိကန်	(၅၅၀)	ရခိုင်	USD 5000
ဥရောပ (၇) နိုင်ငံ	(၁၀၀၀)	ရခိုင်	USD 5300
မုန်ဒေး၊ သို့သော် ဝိန်းမထင်၊ ဝင်ဂန်	(၁၀၀၀)	ရခိုင်	USD 6000

ကျောက်၊ သစ်တောင်၊ မုသား၊ Corporate များဖြင့် ဝန်ထမ်းဆောင်ပါသည်။ လူကြီးငယ်တို့ သို့မဟုတ် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ဂန္ထဝင်ရွှေပျက်၏ အထူးအခြေစိုက်မှုဖြင့် အမျိုးမျိုး ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ဂန္ထဝင်ရွှေပျက်၏ အထူးအခြေစိုက်မှုဖြင့် အမျိုးမျိုး ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

No.67, Baho Rd, Sanchaung, Ph: 01-500191, 519292, 510491, 510218  
 81st Road, Between 13 & 14 St, Mandalay  
 Ph: 09-31683338, 09-73013826 Hot Line: 09-73003772



နိုင်ငံတကာသတင်း

ကွန်ဂို၌ အီဘိုလာကြောင့် သေဆုံးသူ ၃၁ ဦးရှိလာ

ဂျီနီဗာ စက်တင်ဘာ ၃

ကွန်ဂိုနိုင်ငံ၌ အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ကြောင့် သေဆုံးသူ ၃၁ ဦးထိ ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (ဒဗလူးအိတ်ချ်အို)က ပြောသည်။

ကွန်ဂိုနိုင်ငံသည် အနောက်အာဖရိက၌ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသော အီဘိုလာ ကူးစက်ရောဂါနှင့်အဆက်အသွယ်ရှိသည့် သီးသန့်ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကဆိုသည်။

ဂီနီအရှေ့တောင်ပိုင်းတောအုပ်စုများအတွင်း၌ မတ်လက ပထမဆုံး စတင်တွေ့ရှိပြီးကတည်းက အနောက်အာဖရိကသီးခြားနေရာများ၌ သေဆုံးသူ ၁၅၅၁ ဦးရှိခဲ့ပြီး ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၃၀၆၂ ဦးရှိပြီဖြစ်သည်။

အဆိုပါရောဂါကူးစက်မှုကို ထိန်းချုပ်နိုင်ရန် ခြောက်လမှ ကိုးလအထိကြာမြင့်နိုင်ပြီး အနည်းဆုံး အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၄၅၀ ကုန်ကျ မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒဗလူးအိတ်ချ်အိုကခန့်မှန်းခဲ့သည်။

အလားတူ ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာအဖွဲ့(အက်ဖ်အေအို)ကလည်း ဂီနီ၊ လိုက်ဘေးရီးယား၊ ဆီယာရာလီယွန်တို့၌ အဝင်အထွက်များကို အကန့်အသတ်ဖြင့် သတိပေးတားမြစ်မှု ပြုလုပ်ခဲ့ရာ အစားအစာပြတ်လပ်မှု၊ ဈေးနှုန်းများ အလွန်အမင်းမြင့်တက်မှုတို့ကို ရင်ဆိုင်နေရသည်။

၎င်းနိုင်ငံများသည် အစားအစာနှင့်အခြားသော ကုန်ပစ္စည်းများနှင့်ပတ်သက်ပြီး သွင်းကုန်များအပေါ် များစွာမှီခိုနေရသည်။ အဆိုပါ သုံးနိုင်ငံဆုံရာ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ပို့ဆောင်မှုများကို ပိတ်ထားသဖြင့် ဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်လာခြင်းဖြစ်သည်ဟု အက်ဖ်အေအိုက ဆိုသည်။

(ပရက်စ်တီဗီ)

ဩဂုတ်လအတွင်း အီရတ်၌ သေဆုံးသူ ၁၆၈၈ဦးထိရှိလာ

ဘဂ္ဒဒ် စက်တင်ဘာ ၃

အီရတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် အိုင်ဆစ်စစ်သွေးကြွများ အဆက်မပြတ် တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ တစ်လအတွင်း သေဆုံးသူ ၁၆၈၈ ဦးထိ ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောခဲ့သည်။

အီရတ်နိုင်ငံ ကုလသမဂ္ဂမစ်ရှင်၏ ဩဂုတ်လ စာရင်းဇယားများအရ ဒဏ်ရာရရှိသူအရေအတွက် ၂၁၆၆ ဦးရှိကြောင်း၊ အလားတူ ဇူလိုင်လအတွင်း သေဆုံးသူ ၁၇၃၇ ဦးရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့တော်ဘဂ္ဒဒ်သည် သေဆုံးသူ ၂၄၆ ဦး၊ ဒဏ်ရာရရှိသူ ၆၁၁ ဦး ရှိခဲ့ရာ အသေအပျောက်အများဆုံးဖြစ်သည်။ အနောက်ပိုင်း အန်ဘာပြည်နယ်ပြင်ပ၌ သေဆုံးသူ အရေအတွက်မှာ အရန်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၇၇ ဦး အပါအဝင် ၁၂၆၅ဦး ရဲအရာရှိ ၁၅၀ အပါအဝင် ဒဏ်ရာရရှိသူ ၁၁၉၈ ဦး ရှိခဲ့သည်။

အီရတ်နိုင်ငံသည် ဇူလိုင် ၁၀ ရက်က မိုလ်ဆူးမြို့ကို သိမ်းပိုက်ခဲ့ကတည်းက တိုက်ခိုက်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဘဂ္ဒဒ်မြို့နှင့် ၈၇ မိုင်အကွာရှိ တီကရစ်မြို့ ကျဆုံးပြီးနောက် သိမ်းယူမှုများ ဆက်တိုက်ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ နောက်ပိုင်း၌ အီရတ်တပ်မတော်သည် တီကရစ်မြို့ကို ပြန်လည်သိမ်းယူခဲ့သည်။

(ပရက်စ်တီဗီ)

စစ်သွေးကြွပြဿနာ ဩစတြေးလျရောက်နိုင်

ဆစ်ဒနီ စက်တင်ဘာ ၃

ဩစတြေးလျဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့တ်သည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရန် တပ်သားများကို အီရတ်သို့စေလွှတ်ရန် အမိန့်မပေးခဲ့ဘဲ အိုင်အက်စ်ပဋိပက္ခ၏ရိုက်ခတ်မှုသည် ဩစတြေးလျသို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ရိုက်တာမှသတင်းထောက်တစ်ဦး၏ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရန် တပ်သားများကိုစေလွှတ်ခြင်းရှိမရှိဆိုသည့် မေးမြန်းချက်ကို ဝန်ကြီးချုပ်က လုပ်ဆောင်မည်မဟုတ်ကြောင်းပြောကြားခဲ့သည်။ “နိုင်ငံအများစုက ပြဿနာကိုဖြေရှင်းဖို့ အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းက ဘာလဲဆိုတာကိုတော့ ဆွေးနွေးနေကြတယ်။ ဒါပေမယ့် အိုင်အက်စ်ဆိုတာဟာ ခြိမ်းခြောက်မှု တစ်ခုဖြစ်ရုံသာမဟုတ်ဘဲ ကမ္ဘာ့အရေးကိစ္စတစ်ခုဖြစ်တယ်”ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။

(ဘီဘီစီ)

ဒုတိယမြောက် အမေရိကန်သတင်းထောက် ခေါင်းဖြတ်ခံရသည့် ပီဒီယိုထွက်ပြီး သမ္မတအိုဘားမား အီရတ်သို့ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၅၀ ကျော်စေလွှတ်ရန် အမိန့်ထုတ်

ပင်တဂွန် စက်တင်ဘာ ၃

အီရတ်နိုင်ငံအတွင်း ထောင်ပေါင်းများစွာသော အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ရှိနေသော်လည်း သမ္မတ အိုဘားမားက အီရတ်သို့ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၅၀ ကျော် စေလွှတ်သွားရန် အမိန့်ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

ဘဂ္ဒဒ်က ရှိ မိမိတို့၏သံတမန်အဆောက်အအုံများနှင့် ဝန်ထမ်းများအား အကာအကွယ်ပေးနိုင်ရန် အမေရိကန်တပ်မတော်သို့ တပ်ဖွဲ့ဝင်အနည်းဆုံး ၃၅၀ ထပ်မံအားဖြည့်ပေးရန် သမ္မတက ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ ကြေညာချက်တစ်စောင်ပေးပို့ခဲ့သည်ဟု အင်္ဂါနေ့က အိမ်ဖြူတော်ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

မိမိတို့အနေဖြင့် အီရတ်နိုင်ငံသာလျှင်မဟုတ် အရှေ့အလယ်ပိုင်းနှင့် အမေရိကန်အကျိုးစီးပွားကို ခြိမ်းခြောက်လာသည့် အိုင်အက်စ်တို့အား တန်ပြန်တိုက်ခိုက်နေသော အီရတ်အစိုးရကို ကူညီထောက်ပံ့မှုများ ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကြေညာချက်တွင် ဆက်



လက်ဖော်ပြထားသည်။

အမေရိကန်က အီရတ်နိုင်ငံအတွင်း လောလောဆယ် စစ်ဘက်နှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ၇၀၀၀ ကျော် စေလွှတ်ထားသည်။ အများစုမှာ အီရတ်နိုင်ငံ ကာဒ်ဒေသ အာဘီးလ်မြို့ရှိ စစ်အခြေစိုက်စခန်း၌ တည်ရှိသည်။

အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွအုပ်စုက နှစ်ပတ်အတွင်း ဒုတိယမြောက်

အမေရိကန်သတင်းထောက်တစ်ဦးအား ခေါင်းဖြတ်သတ်သည့် မှတ်တမ်းဗီဒီယိုထွက်လာပြီး နာရီပိုင်းအကြာအဆိုပါကြေညာချက်ထွက်ပေါ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ်က ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့သော သတင်းထောက် စတီဗင်ဆော့လော (ဖ်)အား ခေါင်းဖြတ်ကွပ်မျက်သည့် ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းခွေကို အိုင်အက်စ်

စစ်သွေးကြွတို့က ထုတ်လွှင့်ခဲ့သည်။ အဆိုပါသတင်းထောက်က အမေရိကန်တို့၏ စစ်ရေးကြားဝင်မှုအတွက် သူ့အသက်ကို လျော်ကြေးပေးဆပ်လိုက်ရပြီဖြစ်ကြောင်း မက်ဆေ့ချ်ပေးပို့ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ အဆိုပါဗီဒီယိုသည် အမေရိကန်သတင်းထောက် ရှိမ်းဖိုလေး ခေါင်းဖြတ် ကွပ်မျက်ခံရပြီးနောက် ထွက်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်သည်။

(ပရက်စ်တီဗီ)

သမ္မတအိုဘားမား ဘောလ်တစ်ခေါင်းဆောင်များနှင့်တွေ့ရန် အက်စ်တိုးနီးယားရောက်



တယ်လင်း စက်တင်ဘာ ၃

အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမားသည် ယူကရိန်းအရေးကိစ္စနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဝါရှင်တန်က မော်စကိုကို ဖိအားပေးနေသည့်အချိန် အက်စ်တိုးနီးယားသို့ ဘောလ်တစ်ဒေသနိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် တွေ့ဆုံရန်

ရောက်ရှိလာသည်။ အိုဘားမားသည် အက်စ်တိုးနီးယားနိုင်ငံမြို့တော် တယ်လင်းသို့ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့အစောပိုင်းက ရောက်ရှိခဲ့သည်။ အမေရိကန်သမ္မတသည် ဝေးလ်တွင် ကြာသပတေးနေ့၌ ကျင်းပမည့် နေ့တိုးအစည်းအဝေး မတိုင်မီ ဘောလ်တစ်ခေါင်းဆောင်

များနှင့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်သည်။ နေ့တိုးအစည်းအဝေးသည် ယူကရိန်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော ပဋိပက္ခများကို ဦးစားပေးဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ယူကရိန်းသည် နေ့တိုးအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်ခုမဟုတ်ပါ။ သို့သော် မဟာမိတ်

များက နေ့တိုးယူကရိန်းကော်မရှင်ကို အနောက်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ ယူကရိန်းကို နေရာတစ်ခုလေးရန် ဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။

“အက်စ်တိုးနီးယားကို လာရတဲ့ အကြောင်းများထဲကတစ်ခုကတော့ အက်စ်တိုးနီးယားရှိပြည်သူများကို ကျွန်တော်တို့က သဘောတူစာချုပ်ပါ အချက်များကို လေးစားလိုက်နာတယ်ဆိုတာ သိစေချင်တဲ့ဆန္ဒကြောင့်ပါ”ဟု အိုဘားမားက ပြောကြားခဲ့သည်။

သတိပေး

အိမ်ဖြူတော်က လွန်ခဲ့သောအပတ်က သမ္မတ၏ ဥရောပခရီးစဉ်သည် ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က ဘောလ်တစ်နိုင်ငံကိစ္စနှင့် ပတ်သက်ပြီး မသိကျိုးကျွန်လုပ်နေသည့်ကိစ္စကို သတိပေးသည့် အနေဖြင့် လာရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ကြေညာခဲ့သည်။

(ပရက်စ်တီဗီ)

အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရန်ပြင်ဆင်နေသည်ဟူသောစွဲချက်ဖြင့် လူပေါင်း ၈၈ ဦးအား ဆော်ဒီအာရေဗျ၌ ဖမ်းဆီး



ရီးယားဒ် စက်တင်ဘာ ၃

ဆော်ဒီအာရေဗျအစိုးရက နိုင်ငံပြည်တွင်းပြည်ပ နှစ်ခုစလုံးတွင် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရန် စီစဉ်နေသော စွပ်စွဲချက်ဖြင့် လူ ၈၈ ဦးအား ဖမ်းဆီးလိုက်သည်။

ဖမ်းဆီးထားသူအများစုမှာ ယခင် အကြမ်းဖက်မှုနှင့် ဆက်စပ်နေသူများဖြစ်ကြောင်း ဆော်ဒီအာရေဗျပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မန်ဆာအယ်လ်-တာကီက ပြောသည်။ “ဖမ်းဆီးထားသူအချို့ဟာ နိုင်ငံပြင်ပက အကြမ်းဖက်အဖွဲ့တွေနဲ့ အဆက်အသွယ်ရှိတဲ့သူတွေ

ပါ။ သူတို့က အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုတွေလုပ်ဖို့ စီစဉ်နေတာကြောင့် လွန်ခဲ့တဲ့ရက်များက ဖမ်းဆီးလိုက်တာပါ”ဟု ၎င်းကပြောသည်။

ဖမ်းဆီးထားသူသုံးဦးသည် ယီမင်နိုင်ငံသားများဖြစ်ကြပြီး ကျန်သူများမှာ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသားများဖြစ်ကြကြောင်း အယ်လ်-တာကီကပြောသည်။ အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားနိုင်ငံတို့၌ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများက တိုးမြှင့်တိုက်ခိုက်လာသည့် နိုင်ငံတစ်ဝန်း လုံခြုံရေးကိုလည်း ဆော်ဒီအာရေဗျအစိုးရက တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းများအရ သိရသည်။

ဆော်ဒီအာရေဗျနှင့် အခြားနိုင်ငံများသည် ဆီးရီးယားအစိုးရကို တိုက်ခိုက်နေသော တက်ဖီရီစစ်သွေးကြွများအား ထောက်ပံ့ပေးနေခြင်းကြောင့် တစ်နေ့အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုကို ရင်ဆိုင်ရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အီရန်ကသတိပေးပြောကြားလိုက်သည်။ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသည် ဆီးရီးယားနှင့်အီရတ်ရှိ အမျိုးမျိုးသော အကြမ်းဖက်အုပ်စုများအား ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးနေသည်ဟု သတင်းများထွက်ပေါ်ပြီးနောက် အဆိုပါ သတင်းထွက်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်သည်။

(ပရက်စ်တီဗီ)



# ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစုများ ရေဆင်းဆည်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကျင်းပ



နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစုများ၏ ရေဆင်းဆည်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် တတိယ အကြိမ် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီတွင် နေပြည်တော် ဇေယျာ သီရိမြို့နယ် ရေဆင်းဆည်အနီး၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇော်ကြူ ကြူလှတို့က မိုးရာသီ သစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ခရေပင်နှင့် ကိုကော်ပင်များအား ဦးဆောင်စိုက်ပျိုးပေးကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ကြီး (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့် ဇော်ကြူ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီး ချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မိုးရာသီ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ခရေပင် စိုက်ပျိုးပေးစဉ်။ (မြဝတီ)

ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝေလွင်၊ ညိုနှိုင်းကွဲကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှဌေးဝင်းနှင့် ဇော်ကြူ ဝန်ကြီးဌာန မိုးရာသီကာလ အတွင်း ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး အနေဖြင့် ရေဆင်းဆည်သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် ရတနာတန်းဝင်ပင်၊ အရိပ်ရ လေကာပင်နှင့် နှစ်ရှည်သီးနှံပင် စိုက်ပျိုးပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးရာသီကာလ အတွင်း နေပြည်တော် တိုင်းစစ် ဌာနချုပ်နယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုးပင် ၁၃၅၈၀၇ ပင်၊ မြောက်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ်နယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုး ပင် ၇၉၆၄၂ ပင်၊ အရှေ့မြောက် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နယ်မြေတွင် စိုက် ပျိုးပင် ၃၉၀၃၂ ပင်၊ အရှေ့ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နယ်မြေတွင် စိုက် ပျိုးပင် ၆၀၀၅၁ ပင်၊ အရှေ့

အလယ်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုးပင် ၆၆၀၈၉ ပင်၊ ကြိတ်ဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုးပင် ၃၆၇၄၉ ပင်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေတွင် စိုက်ပျိုးပင် ၃၁၉၃၂ ပင်၊ တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ ဂျပန်နိုင်ငံတို့မှ ဒီဇယ်စက်ခေါင်းများ ဝယ်ယူကာ မြန်မာ့ရထားလမ်းကွန်ရက်ပေါ်တွင် ခရီးသည်များအတွက် ပြေးဆွဲပေး ခဲ့သည်။ ယခုအခါ ပြည်တွင်းရထား စက်ခေါင်းစက်ရုံ၊ တွဲဆိုင်းစက်ရုံများ မှ ထုတ်လုပ်ကာ ရထားစီးခရီးသည် များအတွက် ကောင်းမွန်သော ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် စီစဉ်နေပြီ ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

## ရထားစက်ခေါင်းနှင့် တွဲဆိုင်းသစ်များထုတ်လုပ်မည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃  
မြန်မာ့မီးရထားက ရထားလမ်း များနှင့်တွဲဆိုင်းများ၊ ရထားစက်ခေါင်း များကို ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မီးရထား စက်ခေါင်းများနှင့် တွဲဆိုင်းအသစ်များ ထုတ်လုပ်ရန် စီစဉ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့မီးရထားမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး က ပြောကြားသည်။  
မြန်မာ့မီးရထား အနေဖြင့် နေပြည်တော်တွင်ရှိသော ရထား စက်ခေါင်းစက်ရုံမှ တစ်နှစ်လျှင် ရထားစက်ခေါင်း ၂၂ လုံး ထုတ်လုပ် နိုင်ရေး စီစဉ်လျက်ရှိသည်။ ထိုအတူ မြစ်ဝယ်စက်ရုံမှ ရထားတွဲဆိုင်းသစ် တစ်နှစ်လျှင် တွဲဆိုင်း ၁၂၀ ခန့် ထုတ် လုပ်သွားရန်လည်း ကြိုးစားသွားမည် ဖြစ်သည်။  
ထိုသို့ ရထားစက်ခေါင်းနှင့် တွဲဆိုင်းသစ်များ ထုတ်လုပ်ရန်အတွက်

အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၉၄ ဒသမ ၅၃ သန်းခန့် ကုန်ကျနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ရထားစီးခရီးသည်များကို ကောင်းမွန်သော ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင် ရန်အတွက် မြန်မာ့မီးရထားက ရထား စက်ခေါင်းသစ်များ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ရထားတွဲဆိုင်းသစ်များ ထုတ်လုပ် ခြင်းများကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည်။  
တစ်ဖန် လေအေးစက်ပါရှိသော ရထားတွဲဆိုင်းများ၊ အထူးရထားတွဲ များကို ပြည်ပမှ မှာယူခြင်း၊ အကူ အညီပေးခြင်းများ၊ ပြည်တွင်း၌ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းများ ဆောင်ရွက် ကာ ခရီးသည်များအတွက် သက်သောင့်သက်သာ လိုက်ပါစီးနင်း နိုင်ရေး အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။  
မြန်မာ့မီးရထားသည် ရထား စက်ခေါင်းများ အသုံးပြုရာတွင်

ပထမဆုံးအနေဖြင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံ အယ်စထွန် (Alsthom) ကုမ္ပဏီမှ ဒီဇယ် လျှပ်စစ်စက်ခေါင်းခြောက်ခု ဝယ်ယူပြီး ရန်ကုန်-လက်ပံတန်း- ပြည် ခရီးစဉ်၊ ရန်ကုန်-မုတ္တမခရီးစဉ်၊ ရန်ကုန်-မန္တလေး ခရီးစဉ်တို့တွင်



သတင်း-ဝေယံဦး  
တတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ပြေးဆွဲနေသည့် အမြန်လူစီးရထား များတွင် ၁၉၅၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်မှစတင်ပြေးဆွဲခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။  
ယင်းနောက်ပိုင်းတွင် ငွေကြေး အကူအညီရရှိမှု အခြေအနေအရ ပြင်သစ်၊ ဂျာမနီ(အနောက်ဂျာမနီ)

## မိုးလေဝသအခြေအနေ

နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချွန်းရွာမည်။  
မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေ အနေမှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင် လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ မိုးသက်လေပြင်းများ ကျရောက် ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီး နိုင်သည်။ မိုးသက်လေပြင်း ကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် ၃၅မိုင်အထိ တိုက် ခတ်နိုင်သည်။  
နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့် မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံ အောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုး ဆက်လက်ပိုနေမည်။

<p>သမ္မတ၊ သွင်း၊ မဟိလာ(၁) မဟိလာစံပြု Top Royal ဝင်းထိုက်၊ မြို့၊ မြို့</p> <p>၂၉ - ၈ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>နေပြည်တော်(၁) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၅ - ၉ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>ရေဆောင်း(၁) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၅ - ၉ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>နေပြည်တော်(၂) မဟိလာ(၂) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၁၅ - ၈ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>ရေဆောင်း(၂)</p> <p>၂၂ - ၈ - ၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>
<p>သမ္မတ၊ သွင်း၊ မဟိလာ(၁) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၀၁ - ၂၅/၉/၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>မဟိလာ(၁) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၀၁ - ၂၅/၉/၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>ရေဆောင်း(၁) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၀၁ - ၂၅/၉/၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>နေပြည်တော်(၂) မဟိလာ(၂) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၀၁ - ၂၅/၉/၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>	<p>ရေဆောင်း(၂) မဟိလာစံပြု မဟိလာစံပြု</p> <p>၀၁ - ၂၅/၉/၂၀၁၄ ရက်မှ ထပ်ပြန်ထည့်ခြင်း</p>



ပြည်တွင်းသတင်း

# လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေး ပဟိုက်မတ်နှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီများ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစည်းဝေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

၂၀၁၄ ခုနှစ် လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေး ပဟိုက်မတ်နှင့်လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းဦးစီး၍ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဧမ္မာသီရိဆောင် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)

အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြည်းမိုး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၊ ဦးကျော်လွင်၊ ဦးသန်းဌေး၊ ဦးဌေးအောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် လွှတ်တော်ရုံးများမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အကြိမ်မြောက်အထိ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ ယခု (၁၁) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကိုလည်း အောင်မြင်စွာကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းကော်မတီအလိုက် ဆောင်ရွက် ထားရှိမှုများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ချက်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြရန် အဖွဲ့အမှတ်စကားပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေးပဟိုက်မတ်နှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ဥက္ကဋ္ဌ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက လုံခြုံရေး၊ အခမ်းအနားပြင်ဆင်ရေး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ဧည့်ခံကျွေးမွေးရေး၊ ပြန်ကြားရေး၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ အသံထိန်းစနစ်နှင့် ဆန္ဒမဲပေးစက်ခလုတ်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ၊ ကျန်းမာရေး၊ တည်းခိုရေးနှင့် နေရာချထားရေး ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်က လွှတ်တော်ကျင်းပစဉ် ကာလအတွင်း လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် ဆက်စပ်၍ အလေးထားဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်မှုများကို အသေးစိတ်ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်က လွှတ်တော်ကျင်းပစဉ် ကာလအတွင်း လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် ဆက်စပ်၍ အလေးထားဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်မှုများကို အသေးစိတ်ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာကြသူများက အထွေထွေကိစ္စရပ်များဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကက လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ တည်းခိုနေထိုင်သည့် နေရာများအပါအဝင် လမ်းကြောင်းများ၊ ဝင်ထွက်/သွားလာမှုကိစ္စရပ်များ၊ လွှတ်တော်ဝင်းအတွင်း/အပြင် လုံခြုံရေးကိစ္စရပ်များကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများ ကျင်းပနေစဉ်ကာလအတွင်း လိုအပ်သောအုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးအတွက် အားလုံးက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် လိုအပ်မည့် ကိစ္စရပ်များကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်ဖြစ်ပါကြောင်း နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

### ကျောပိုးမှ

ဓာတ်မြေဩဇာစက်ရုံ တည်ဆောက်ရေးတို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းခဲ့သည်။ အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဂျာမနီနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံ

သံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား Deutsche Bank နှင့် German Asia Pacific Business Organization (OAV) ဥက္ကဋ္ဌက နေ့လယ်စာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းပေးခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

## အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့် လိုင်စင်ယာယီ တစ်နှစ်ထုတ်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး လုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသော လုပ်ငန်း (၈)ရပ်တွင် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သည့် အသေးစားပုဂ္ဂလိကငွေစုငွေချေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းကိုအလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၁၆ ရက်၊ ၁၇ ရက်၊ ၂၁ ရက်နှင့် ၂၂ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပသည့် အသေးစားပုဂ္ဂလိက ငွေစုငွေချေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၅/၂၀၁၄) ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အရ အသေးစားငွေရေးကြေးရေး အဖွဲ့အစည်း (၁၈)ခုကို အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်လိုင်စင် ယာယီတစ်နှစ်အတွက် ထုတ်ပေးခဲ့သည်။

အစည်းများမှာ INGO အဖွဲ့အစည်းတစ်ဖွဲ့၊ NGO အဖွဲ့အစည်း နှစ်ဖွဲ့၊ သမဝါယမအဖွဲ့အစည်း နှစ်ဖွဲ့၊ ပြည်ပကုမ္ပဏီလီမိတက်အဖွဲ့အစည်း ငါးဖွဲ့၊ ပြည်တွင်းကုမ္ပဏီ လီမိတက်အဖွဲ့အစည်းခုနှစ်ဖွဲ့၊ အစုစပ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်အဖွဲ့အစည်း တစ်ဖွဲ့ စုစုပေါင်းအဖွဲ့အစည်း ၁၈ ဖွဲ့ ဖြစ်သည်။

အသေးစား ငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းများ၏ဖွဲ့စည်းခြင်းဆိုင်ရာ ခိုင်မာမှု၊ အခြေခံလူတန်းစားများ၏ လူမှုဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ အဖွဲ့အစည်း ရေရှည်တည်တံ့ပြီး ကျေးလက်မြို့ပြများသို့ နှံ့စပ်စွာဆောင်ရွက်နိုင်မှုများဖြင့် စံနှုန်းများ ချမှတ်လျက်ရှိသည့် ရှေးမူများဖြင့် စိစစ်လျက်ရှိသည်။

အသေးစား ငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်လိုသော အဖွဲ့အစည်းများသည် သက်ဆိုင်ရာ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီများနှင့် လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုဥက္ကဋ္ဌာရေးဝန်ကြီးဌာန ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာနနှင့်လည်းကောင်း ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



### နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

ကျေးလက်နေပြည်သူများဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အထောက်အကူပြုအစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်သော ကျေးလက်ဒေသ မီးရရှိရေးအတွက် စကားဝါမြေဖောင်ဒေးရှင်း၏ ကူညီပံ့ပိုးမှုဖြင့် ဆိုလာမီးအသုံးပြုနိုင်ရန် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင်ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများသို့ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့နံနက် ၉ နာရီက ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့ မြို့ဦးစေတီစကားဝါမိန့်ကျင်းပရာ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း တက်ရောက်အားပေးခဲ့သည်။

## ကျေးလက်နေပြည်သူများအတွက် လျှပ်စစ်စွမ်းအားများကို နည်းလမ်းပေါင်းစုံဖြင့် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရန်ဆောင်ရွက်

လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးကဏ္ဍများကို အဓိကထားလုပ်ဆောင်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယနေ့ကျေးလက်နေပြည်သူများအတွက် အရေးကြီးသည့် လျှပ်စစ်စွမ်းအားများကို နည်းလမ်းပေါင်းစုံဖြင့် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် ပမာဏ ၄၀၄၆ မဂ္ဂါဝပ်ရှိပါကြောင်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို နိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၃၂ ရာခိုင်နှုန်းသာ သုံးစွဲနိုင်သေးပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများ စွာရရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ နေစွမ်းအင်နှင့် လေစွမ်းအင်ကို အသုံးပြု၍ လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်နိုင်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့တိုင်းပြည်တွင် နေစွမ်းအင်ပိုမိုရရှိပါကြောင်း၊ ဆိုလာမီးကို တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် ကောင်းမွန်အောင်နည်းပညာဖြင့်တင်ဆောင်ရွက်ပါက လျှပ်စစ်မီးကို ၂၄ နာရီအသုံးပြု၍ ရနိုင်သည့်အဆင့်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ပါကြောင်း၊ ယခုလက်

တလောတွင် ကျေးလက်နေကျောင်းသား ကျောင်းသူများ စာကြည့်ခိုက်နှင့် လူမှုရေးကိစ္စများတွင် အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် လျှပ်စစ်မီးမရရှိသေးသည့် ကျေးရွာများအား နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး ဆိုလာလျှပ်စစ်မီးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြစ်ပါ

ကြောင်း၊ ကျေးရွာများအားလုံးလျှပ်စစ်မီးအလင်းရောင်ရရှိစေချင်ပါကြောင်း၊ ကျေးရွာများ မီးလင်းနိုင်ရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ငွေက ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး

တိုးတက်ရေးအတွက် သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး၊ ကျေးလက်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်နေမှု၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးကဏ္ဍများတွင် နည်းပညာ၊ အရင်းအနှီးနှင့် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များရရှိအောင် ကူညီပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးမှုများနှင့် စပ်

လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

### ကြည့်ရှုအားပေး

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး ဆိုလာလျှပ်စစ်မီးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို လျှပ်စစ်မီးမရရှိသေးသော ကျေးရွာများသို့ ဖြန့်ဝေပေးခြင်းနှင့် ဆိုလာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးပစ္စည်းများခင်းကျင်းပြသထားမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ (ခုံ)

အဆိုပါ ဆိုလာလျှပ်စစ်မီးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၁၀၉ ရွာမှ ကျေးလက်နေထောင်သူများ၏ အိမ်ထောင်စု ၃၃၃၈ စုအတွက် စကားဝါမြေဖောင်ဒေးရှင်းက ကြိုတင်ငွေစိုက်ထုတ်၍ စက်ရုံမှ မူရင်းဈေးအတိုင်း ဖြန့်ဝေပေးပြီး ဆိုလာမီးအိမ်အမျိုးအစားအပေါ်မူတည်၍ တစ်နှစ် အရစ်ကျပေးဆပ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



## အမှုထမ်းများ အဆင့်မြင့် သမဝါယမသင်တန်းပွင့်

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၃

မော်လမြိုင်မြို့ သမဝါယမသင်တန်းကျောင်းမှ ဩဂုတ် ၂၅ ရက်နံနက် ၉ နာရီခွဲက အမှုထမ်းများအဆင့်မြင့်သမဝါယမသင်တန်းဖွင့်ပွဲကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက်မှ စက်တင်ဘာ

၇ ရက်အထိ ၁၄ ရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသို့ မွန်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးရှိ သမဝါယမဦးစီးဌာန အဆင့်ဆင့်ရှိ ဌာနခွဲစာရေး ဝန်ထမ်းများ စုစုပေါင်း ၄၀ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး သင်တန်းတွင်

စာရင်းရေး/စာရင်းကိုင်၊ သမဝါယမစာရင်းကိုင်၊ Mind Set၊ ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်း၊ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးတွင် အောင်မြင်နေသော သမဝါယမများအကြောင်း၊ စာရင်းစစ်ဆေးခြင်း၊ Micro Capital Loan ဘာသာရပ်များပို့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြင့်သိန်း(မော်လမြိုင်-ကိုယ်ပွား)

### ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃

ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းသားသမီးများအား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ပညာသင်နှစ် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂ ရက်က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဝန်ထမ်းသား

## ပညာသင်စရိတ် ထောက်ပံ့

သမီးများဖြစ်သော တက္ကသိုလ်အဆင့်သုံးဦး၊ အထက်တန်းအဆင့် ခြောက်ခုနှစ် ပညာသင်နှစ် ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂ ရက်က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဝန်ထမ်းသား

စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၅၈၅၀၀ ကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းစိန်နှင့် မြို့နယ်သားစုစည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းတို့က ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (၀၃၃)



ပြည်ထွင်းသတင်း



ရှေ့ဖို့မှ

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် နှစ်နိုင်ငံပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ တစ်ရပ်ကျင်းပပြီး သတင်းထောက်များ၏ မေးမြန်းချက်များကို ဖြေကြားခဲ့သည်။

သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ၌ ဂျာမနီနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ ခရီးစဉ်ကြိုဆိုပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်တွင်းဖြစ်ပေါ် တိုးတက်မှုများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ အာဆီယံ အလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုများကိုလည်း အသိပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဒီမိုကရေစီရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ဆောင်ရွက်နေသည်ကို ထောက်ခံပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် Goethe Institute (နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ဂျာမန်ဘာသာစကားနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအခြေပြုကျောင်း) ကို ဖွင့်လှစ်ပြီး နှစ်နိုင်ငံအကြား ယဉ်ကျေးမှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးများ ပြုလုပ်နေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အကူအညီများ ပေးအပ်သွားမည်

ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများနှင့် ပတ်သက်၍လည်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံပါဝင်သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နေမှုများကိုလည်း ထောက်ခံပါကြောင်း၊ တိုးတက်သောပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်၊ လွတ်လပ်မှုတို့ကို တိတိကျကျဖြစ်ပေါ်လာရေးအားပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခွင့်ရသည့်အတွက် ဝမ်းသာပါကြောင်း၊ မိမိတို့ဆက်ဆံရေး ဆက်လက်တိုးတက်လာမည်ဟု မျှော်လင့်ပါကြောင်း၊ ဂျာမနီနိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် သတင်းထောက်များ၏ မေးမြန်းချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အကြောင်းအရာ ကဏ္ဍများစွာကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း၊ အခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေး၊ ရွေးကောက်ပွဲတွင် အားလုံးပါဝင်နိုင်ရေး၊ အခွန်အကောက်စနစ်များ ပြင်ဆင်ရေး၊ နိုင်ငံတကာ သဘောတူစာချုပ်များတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ပါဝင်ရေးတို့ကို တိုက်တွန်းခဲ့ကြောင်းဖြင့် ပြန်လည်

ဖြေကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ပြောကြားရာတွင် ဂျာမနီအစိုးရ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ နှစ်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံသမ္မတ တစ်ဦးအနေဖြင့် လာရောက်သော ခရီးစဉ်ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ၏ ဆက်ဆံရေးသည် ၁၉ ရာစုနှစ်ကပင် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးစွာ စတင်ခဲ့ကြသော နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးဖြစ်ပါကြောင်း။

၂၀ ရာစု အစောပိုင်းကာလတွင်လည်း Siemens ကုမ္ပဏီကဲ့သို့သော ဂျာမန်ကုမ္ပဏီများ ရန်ကုန်မြို့တွင် ရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ ဂျာမန်ကုန်သည်ကြီးများအသင်းနှင့် ဂျာမန်ကလပ်များပင် ရန်ကုန်၌ရှိခဲ့ပါကြောင်း။

မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ၏ ဆက်ဆံရေးကို အသစ်တစ်ခု ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန်မဟုတ်ဘဲ ယခင်ရှိပြီးသား ဆက်ဆံရေးကို အသစ်တစ်ဖန် ပြန်လည် အားကောင်းရှင်သန်လာအောင် ပြုလုပ်ပေးရန်သာ လိုအပ်ပါကြောင်း။

ထို့ကြောင့် မိမိ၏ခရီးစဉ်သည် နှစ်နိုင်ငံရှိပြီးဖြစ်သော ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုကို တိုးမြှင့်ရန်လာရောက်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့အနေဖြင့် ဂျာမနီကို မိတ်ကောင်း ဆွေကောင်းအဖြစ်သာမက စီးပွားမိတ်ဖက်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံအတွင်း အဓိက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ်လည်းကောင်း ကမ်းလှမ်းလိုပါကြောင်း။

မိမိတို့အနေဖြင့် ဂျာမနီနိုင်ငံထံမှ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ စနစ်၊ မြို့ပြ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုပုံစံ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ သုတေသနလုပ်ငန်းများအပေါ် အားထုတ်မှုများ၊ အဆင့်မြင့် လူသုံးကုန် ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုများ၊ အစဉ်အလာကောင်းသော ပညာရေးစနစ်၊ စည်းကမ်းရှိမှုနှင့် အလုပ်ကြိုးစားမှုအပေါ်တွင် နမူနာယူရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယခုအခါ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် စက်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် ပြည်ပ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်တို့ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ကို စစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ကြိုဆိုနှုတ်သက်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အား ဂျာမနီနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က ရင်းနှီးခင်မင်စွာ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နစ်နိုင်ငံ၏ ဆက်ဆံရေးကို အသစ်တစ်ခု ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန်မဟုတ်ဘဲ ယခင်ရှိပြီးသား ဆက်ဆံရေးကို အသစ်တစ်ဖန် ပြန်လည်အားကောင်း ရှင်သန်လာအောင် ပြုလုပ်ပေးရန်သာ လိုအပ်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဂျာမနီ၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို သဘာဝအရင်းအမြစ်များ ထုတ်ယူသော ကဏ္ဍများတွင်သာ မဟုတ်ဘဲ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို အများအပြား ဖန်တီးပေးနိုင်မည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ကဏ္ဍများတွင် ဦးစားပေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံစေလို။

ရင်းနှီးမှုများ ဝင်ရောက်ရန် ပြင်ဆင်နေချိန်ဖြစ်ပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းများများပြားစွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ လာကြချိန်လည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ယခုလိုအချိန်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကဏ္ဍမှာ ဂျာမနီနိုင်ငံက ပါဝင်နိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အလိုအလျောက် အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးပြီးကျွမ်းကျင်မှုနှင့် နည်းပညာများကို ယူဆောင်လာမည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဂျာမနီအနေဖြင့် ဤကဏ္ဍများတွင် တိုးတက်မှုရရှိစေရန် မြန်မာကုမ္ပဏီများနှင့် အတူတကွပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်စေလိုပါကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် အသေးစားနှင့် အလတ်စား စီးပွား

ရေးကဏ္ဍများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်စေလိုပါကြောင်း၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မကျွမ်းကျင်သေးသော အလုပ်သမားများ၊ ကျွမ်းကျင်မှု အလယ်အလတ်ရှိသည့် အလုပ်သမားများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ မြို့ကြီးများကို ပြောင်းရွှေ့လာကြမည့် များစွာသော အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေသူများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးရမည်ကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဂျာမနီ၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို သဘာဝအရင်းအမြစ်များ ထုတ်ယူသော ကဏ္ဍများတွင်သာ မဟုတ်ဘဲ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို အများ

လည်း ကြိုတွေ့ရပါကြောင်း၊ သို့သော်လည်း မိမိတို့ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း။

မိမိတို့၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုသည် အာရပ်ဇွေဦးနှင့် တစ်ချိန်တည်း စတင်ခဲ့သော်လည်း သွေးထွက်သံယိုမှုများ၊ နိုင်ငံပြိုကွဲပျက်စီးမှုများ မရှိခဲ့သည်ကို အားလုံးသိရှိကြပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုအပေါ် အားပေးထောက်ခံမှုများနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ကူညီအားပေးနေကြသော ဂျာမနီအစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိကအဖွဲ့အစည်းများအား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)



ပြည်တွင်းသတင်း

ရခိုင်ပြည်နယ်ပွဲပြီးတိုးတက်ရေး နိုင်ငံတော်အစိုးရက စီမံချက်၊ စီမံကိန်းများပြင်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သဖြင့် ပြည်သူ့လူထုကလည်းပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်

စစ်တွေ စက်တင်ဘာ ၃

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန၊ ဦးခင်ရီဒေါက်တာသန်းအောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ သံအမတ်ကြီးများ၊ INGO အဖွဲ့များ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်မှ စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သော အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားခွဲရုံကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထို့နောက် ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ယော်နှင့် ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမောင်မောင်နိုင်တို့က သောင်တူးဖော်နေမှုနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် စစ်တွေမြို့လယ်ချောင်း တူးဖော်နေမှုအခြေအနေများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အောင်နှင့် ဒုတိယ

စီမံကိန်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်အတွက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ယော်က မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ်နှင့် ကုန်စည်များအပြန်အလှန် ကူးသန်းရောင်းဝယ်နိုင်ရေးအတွက် ကုလားတန်ဖြစ်ကြောင်း တက်စုံသုံးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဖြစ်သည့် ဆိပ်ကမ်းများ ဆောက်လုပ်မှု၊ ဆိပ်ခံတံတားများ တည်ဆောက်နေမှု၊ ရေလမ်းကြောင်းများ ပြုပြင်နေမှုတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်

ရင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လုပ်ငန်းလိုအပ်နိုင်ရေးအတွက် ကုလားတန်ဖြစ်ကြောင်း တက်စုံသုံးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများဖြစ်သည့် ဆိပ်ကမ်းများ ဆောက်လုပ်မှု၊ ဆိပ်ခံတံတားများ တည်ဆောက်နေမှု၊ ရေလမ်းကြောင်းများ ပြုပြင်နေမှုတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အောင်၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဝိုလ်ချုပ်အောင်လင်းအေး၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ တရားသူကြီးချုပ် ဥပဒေချုပ်၊ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် ကုလားတန်မြစ်ဝရမ်းမူမြစ်ကမ်းပါးများ တိုက်စားမှုရှိအောင် ပြေထိန်းနံနံများ တည်ဆောက်ထား

ရေနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးတို့ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အခြေခံအဆောက်အအုံများကို တည်ဆောက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ထိုအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဝင်လာရေး၊ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ပေါ်ပေါက်လာရေး၊ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျော့ကျရေးတို့ကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ထို့အပြင် ရခိုင်ပြည်နယ်သည် နိုင်ငံတကာနှင့် ဆက်သွယ်သွားလာဝင်ထွက်နိုင်သည့် ပင်လယ်ကမ်းခြေ၊ ကြယ်ဝသည့်သဘာဝသယံဇာတများ၊ အိမ်သွားလုပ်ငန်းအတွက် တန်ဖိုးရှိသည့် သမိုင်းဝင်ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ၊ ရေကွက်ကြီးမားသည့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် ဆက်စပ်မှုရှိနေခြင်းစသည့် လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အခြေခံကောင်းများကိုပိုင်ဆိုင်ထားပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်သည် စီးပွားရေးအရ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် စီးပွားရေးအရ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် အလွန်သင့်လျော်သည့် ဝေသယံဇာတဖြစ်ပါကြောင်း။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၊ စက်ရုံစုကယ်ဆယ်ရေးစခန်း၌ ဒေသခံပြည်သူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမောင်မောင်နိုင်တို့က မြို့လယ်ချောင်းစေ့ရေလောကောင်းမွန်ရေး၊ ကုလားတန်မြစ်ခံ့ချောင်းဝ သာယာလှပရေးအတွက် အပိုင်းလိုက် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် အနာဂတ်လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် ကုလားတန်မြစ်ကြောင်း တက်စုံသုံးစီမံကိန်းမမြေသို့ ရောက်ရှိရာ

ရီးပူများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး VIEW POINT မှ ပင်လယ်ကမ်းခြေ၏ သာယာလှပမှုကို ကြည့်ရှုပြီး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့်အတူ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ မြန်မာ့အလင်းနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၊ စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမောင်မောင်နိုင်တို့က မြို့လယ်ချောင်းစေ့ရေလောကောင်းမွန်ရေး၊ ကုလားတန်မြစ်ခံ့ချောင်းဝ သာယာလှပရေးအတွက် အပိုင်းလိုက် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် အနာဂတ်လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် ကုလားတန်မြစ်ကြောင်း တက်စုံသုံးစီမံကိန်းမမြေသို့ ရောက်ရှိရာ

ရီးပူများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး VIEW POINT မှ ပင်လယ်ကမ်းခြေ၏ သာယာလှပမှုကို ကြည့်ရှုပြီး လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်းသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့်အတူ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ မြန်မာ့အလင်းနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၊ စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမောင်မောင်နိုင်တို့က မြို့လယ်ချောင်းစေ့ရေလောကောင်းမွန်ရေး၊ ကုလားတန်မြစ်ခံ့ချောင်းဝ သာယာလှပရေးအတွက် အပိုင်းလိုက် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ပြီးစီးမှုနှင့် အနာဂတ်လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လည်း အခြေခံအဆောက်အအုံများ ပြည့်စုံမှသာ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှုန်း မြန်ဆန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ မြန်မာ့အလင်းနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၊ စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၊ စစ်တွေမြို့၌ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး (သတင်းစဉ်)

အမြန်လမ်းတွင် သတိပြုမောင်းနှင်သင့်သည့် မိုင်တိုင်များ ထုတ်ပြန်ခြင်း

ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးတစ်လျှောက်တွင် မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းသည့်အခါ ရေဝပ်သည့်နေရာအချို့ ရှိပါသည်။ သို့ပါ၍ အမြန်လမ်းမကြီးတစ်လျှောက် မောင်းနှင်သည့် ခရီးသည်တင် Express ယာဉ်ကြီးများ မှန်လုံယာဉ်ငယ်များနှင့် ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်များအနေဖြင့် ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခြင်းမရှိစေရန် အောက်ပါမိုင်တိုင်နေရာများတွင် အထူးဂရုပြု ဆင်ခြင်မောင်းနှင်သွားလာနိုင်ရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

စဉ်	မြို့နယ်	ရဲစခန်း	ရေဝပ်သည့်နေရာမိုင်တိုင်	လမ်းပိုင်း	မှတ်ချက်
၁	လှည်းကူး	အမှတ်(၃)	၂/၀ နှင့် ၂/၁ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
			၈/၆ နှင့် ၈/၇ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
၂	ပဲခူး	ဘောနက်ကြီး	၂၇/၇ နှင့် ၂၈/၀ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
	ပဲခူး	ဘောနက်ကြီး	၃၃/၇ နှင့် ၃၄/၀ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
	ပဲခူး	ဘောနက်ကြီး	၄၂/၂ နှင့် ၄၂/၃ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
၃	ဒိုက်ဦး	ဘောနီ	၄၉/၀ နှင့် ၄၉/၁ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
	ဒိုက်ဦး	ဘောနီ	၅၂/၄ နှင့် ၅၂/၅ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
၄	ကျောက်တံခါး	မြို့ချောင်း	၈၄/၁ နှင့် ၈၄/၂ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
	ကျောက်တံခါး	မြို့ချောင်း	၈၉/၇ နှင့် ၉၀/၀ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
	ကျောက်တံခါး	မြို့ချောင်း	၁၀၀/၇ နှင့် ၁၀၀/၁ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
၅	ဖြူ	ဖြူ	၁၁၅/၁ နှင့် ၁၁၅/၂ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
၆	တောရွယ်	သာဝရ	၁၆၄/၃ နှင့် ၁၆၄/၄ အကြား	ရန်ကုန်-မန္တလေး	
	တောရွယ်	သာဝရ	၁၇၂/၄ နှင့် ၁၇၂/၅ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	
၇	ဒဂုံဇာသိရီ	ပလွေး	၂၀၁/၅ နှင့် ၂၀၁/၆ အကြား	မန္တလေး-ရန်ကုန်	

အမြန်လမ်းရဲတပ်ဖွဲ့







# ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်နှင့် မော်လမြိုင်မြို့တို့တွင် ဘိန်းစာမှုန့် ၁၉ ဒသမ ၅၉၆ ကီလို ဖမ်းဆီးရမိ



လှဝင်း၊ လှမြင့်၊ အောင်အောင်နှင့် အောင်မိုးတို့အား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃  
ဩဂုတ် ၃၁ ရက်က ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်ရှိတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် နို့ငှားကျေးရွာအုပ်စု ရင်ကန်းကျွန်းတွင် မူးယစ်ဆေးဝါး သယ်ဆောင်လာသော စက်လှေမှ ဘိန်းစာမှုန့်များအား ချောင်းကမ်း ကျေးရွာနေ လှဝင်းဆိုသူက သိမ်းဆည်းထားကြောင်း သတင်းအရ ချောင်းကမ်းကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေး ဖွဲ့စည်းမှု လှဝင်းဆိုသူအား ခေါ်ယူစစ်မေးရာ ၎င်းမှဘိန်းစာမှုန့် ၂၄၀ ထုပ် စုစုပေါင်း ဘိန်းစာမှုန့် ၁၉ ဒသမ ၅၉၆ ကီလိုအား အပ်ပေးသဖြင့် လှဝင်း (၄၁ နှစ်)၊ လှမြင့် (၄၇ နှစ်)၊ အောင်အောင် (၃၄ နှစ်)နှင့် အောင်မိုး (၂၈ နှစ်)တို့ လေးဦးကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။

မော်လမြိုင်မြို့ မောင်ငံရပ်ကွက်နေ စန်းထိုက်ဆိုသူ၏ နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ အောင်ကိုဇင်နှင့် ဆံရှည်ဆိုသူတို့အား တွေ့ရှိရပြီး နေအိမ်မှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၇၀၀ နှင့် နေအိမ်နောက်ဖေး ထမင်းစားခန်းရှိ မင်းအောင်နှင့် ပြည့်ဟန်ဆိုသူတို့နှစ်ဦးထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားတစ်ပြား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် စန်းထိုက် (၃၉နှစ်)၊ ဆံရှည်(ခ)ထွန်းထွန်း(၂၆ နှစ်)၊ အောင်ကိုဇင် (၂၉နှစ်)၊ မင်းအောင် (၁၉နှစ်)၊ ပြည့်ဟန်(ခ)စုနိုင်(၂၄ နှစ်)တို့ ငါးဦးကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ထို့အပြင် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၃၈) မော်လမြိုင် မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည်



ဆံရှည်(ခ)ထွန်းထွန်း၊ အောင်ကိုဇင်နှင့် စန်းထိုက်တို့အား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

## ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

### အိဘိုလာရောဂါပိုး မတွေ့ရှိ၍ ဆေးရုံဆင်းခွင့်ပြု

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃  
ဝေဘာဂီ အထူးကုဆေးရုံကြီးတွင် တက်ရောက်ကုသလျက်ရှိသော လူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့သူလေးဦး စုစုပေါင်းငါးဦး၏ ဓာတ်ခွဲနမူနာများကို ဂျာမနီနိုင်ငံ ဟန်းဘတ်မြို့ရှိ ညွှန်းပို့ဓာတ်ခွဲခန်းသို့ ယေပို့စစ်ဆေးခဲ့ရာ ၎င်းတို့၏ ဓာတ်ခွဲနမူနာများတွင် အိဘိုလာရောဂါပိုး မတွေ့ရှိရကြောင်း စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင် အကြောင်းပြန်ကြားခဲ့သည်။  
ဝေဘာဂီအထူးကုဆေးရုံကြီးရှိ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ၏ ပြုစုကုသပေးမှုကြောင့် လူနာ၏ ကျန်းမာရေးအခြေအနေသည် လုံးဝကောင်းမွန်ခဲ့ရာ ၎င်းတို့၏ ဓာတ်ခွဲနမူနာများတွင် အိဘိုလာရောဂါပိုး မတွေ့ရှိရကြောင်း စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင် အကြောင်းပြန်ကြားခဲ့သည်။  
လည်း ကောင်းမွန်လျက်ရှိသည်။ စက်တင်ဘာ ၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့သူလေးဦး စုစုပေါင်း ငါးဦးအား ဝေဘာဂီ အထူးကုဆေးရုံကြီးမှ ဆင်းခွင့်ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

### မိုင်းပန်မြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား သုံးသိန်း ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃  
စက်တင်ဘာ ၂ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု (၂၇)လှိုင်လင် မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မိုင်းပန်မြို့နယ် တာဆန်းတံတား ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးဂိတ်တွင် မိုင်းပန်ဘက်မှ မိုင်းတုံဘက်သို့ စိုင်းဝဏ္ဏဆိုသူမောင်းနှင်ပြီး စိုင်းရွှေထွန်း လိုဂိုပါလာသည့် HARRIER အမျိုးအစား မော်တော်ယာဉ်ကိုရှာဖွေရာ ယာဉ်၏နောက်ခန်းမှ WY စာတန်းပါ ပန်းရောင်စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား သုံးသိန်းကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် စိုင်းရွှေထွန်း (၄၁နှစ်)နှင့် စိုင်းဝဏ္ဏ(ခ)စိုင်းလှန်း (၂၀နှစ်)တို့နှစ်ဦးအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေ



စိုင်းရွှေထွန်းနှင့် စိုင်းဝဏ္ဏ(ခ)စိုင်းလှန်းတို့အား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

သော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

### မူးယစ်အန္တရာယ်ပပျောက်ရေး ဝိုင်းဝန်းညီညာဆောင်ရွက်ပေး

**Show Opens Today!**

**PROPAK MYANMAR 2014**

**4-6 SEPTEMBER 2014**  
MYANMAR CONVENTION CENTRE (MCC), YANGON

**Visit** The international processing and packaging technology trade event for Myanmar's food, drink and pharmaceutical industries

Including:
 

- 150 Exhibitors from 18 countries
- 3 International Pavilions from Singapore, Taiwan and Thailand
- Industry Conferences & Seminars

**including: PLASTICS & RUBBER MYANMAR 2014**

Visitors can pre-register online or onsite at the exhibition  
[www.propakmyanmar.com](http://www.propakmyanmar.com)

Information Hotline:  
Tel: +95-1 513 515-519  
Email: [marketing@informationmatrix.com](mailto:marketing@informationmatrix.com)  
Contact: U Htet Wai Zaw











ကြော်ငြာ



# THE ILLUSTRAT

AT PHO SEIN

## အကောင်းဆုံး အဆင့်မြင့် မြို့ပြနေထိုင်မှု

အရည်အသွေးမြင့် လက်မှုပညာနှင့် ခန့်ညားကျက်သရော့သော နေထိုင်မှုကို ပေါင်းဆုံရာ ဖိုးစိန်လမ်းရှိ The Illustra က ကြိုဆိုပါသည်။  
ကိုယ်တိုင်မြေပေါ်ရှိ ၃၁ ထပ် အဆောက်အအုံတွင် အဆင့်မြင့်ဟိုတယ်၏ အကောင်းဆုံးစည်းစိမ်နှင့် နောက်ခံ၏ သက်သောင့်သက်သာရှိမှုတို့ကို ပေါင်းစပ်စာဖိုင်ရန် ဖိစိုင်းဆင် ဆောက်လုပ်ထားပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့၏ ကောင်းမွန်သော နေထိုင်မှုဘဝအတွက် ခိုင်မာသောချာသည် ဗီဒီယိုစဉ်ကူးများနှင့် သင်ယုံကြည်မှုကိုလက်ခံမည့် အကောင်းဆုံးအရာဖြစ်ပါသည်။



Illustra Myanmar



### မိတ်ဆက်ခြင်း အစီအစဉ်

PSWN Co., Ltd. သည် ရန်ကုန်မြို့တော်၏ ထည်ဝါသော မုတ်တိုင်သစ်တင်မှုအဖြစ် ဖိုးစိန်လမ်းရှိ The Illustra ကို ဂုဏ်ယူကြွေးခွာ မိတ်ဆက်လိုက်ပါသည်။

### အခမ်းအနား အစီအစဉ်

- နေရာ : Sule Shangri-La Hotel (Level 2 - Myanmar Ballroom)
- နေ့ရက် : ၆. ၉. ၂၀၁၄ (နေနေ့)  
နေ့ရက် ၂၀၂၀ မှ ၂၀၂၁ အထိ
- ၇. ၉. ၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
နံနက် ၀၀:၀၀ မှ ၂၂: ၀၀:၀၀ အထိ

### နယ်စပ်မြို့နယ် ဝန်ဆောင်မှုများ

- ၀၉ ၂၅၄၄၇၇၆၇၇ ၀၀ ၂၈၆၄၃၀
- ၀၉ ၂၅၄၄၇၇၆၇၇ ၀၀ ၂၈၆၄၃၂

A Prestigious Development By

PSWN Development Company Limited

International Partners:

Marketing Partner:







ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# ညောင်ဦးတွင် ရောဂါတီမြစ်ရေမြင့်တက်မှုကြောင့် ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ညောင်ဦး၊ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၄

ညောင်ဦးမြို့၊ ရောဂါတီမြစ်လယ် ကျွန်းရွာတစ်ရွာဖြစ်သည့် ဆယ်လံ ကျေးရွာရှိပြည်သူများအား ရောဂါတီ မြစ်ရေ မြင့်တက်လာပါက ရေဘေး အန္တရာယ်မှ ကြိုတင်ကာကွယ်ရန် သတိပေးနှိုးဆော်ခြင်း၊ ယာယီကယ် ဆယ်ရေးစခန်းများနှင့်ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများ ပြင်ဆင်ဖွင့်လှစ် ရွှေ့ပြောင်းပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒဌာနကြား မှုးစီးဌာန၏ ၈ ဇူလိုင် ၁ ရက် နံနက်ပိုင်း တိုင်းထွာချက်အရ ညောင် ဦးမြို့တွင် ရောဂါတီမြစ်ရေသည်

၂၀၈၆ စင်တီမီတာသို့ ရောက်ရှိနေ ပြီး စိုးရိမ်ရေအမှတ်မှာ ၂၁၂၀ စင် တီမီတာဖြစ်ရာ စိုးရိမ်ရေအမှတ် သို့ရောက်ရှိရန် ၄၄ စင်တီမီတာ(တစ် ပေကျော်)ခန့်သာ လိုအပ်တော့ ကြောင်းသိရသည်။

ထို့ကြောင့် ညောင်ဦးမြို့နယ် တောင်ဘီလယ်ယားကျေးရွာရှိ ဘုန်း တော်ကြီး ကျောင်းများဖြစ်သော ရတနာမာန်အောင်ကျောင်း၊ ရွှေ ကျောင်း၊ မြို့ဒေါင့်ကျောင်း၊ မြသီတာ ကျောင်းနှင့် ကမ္ဘာကျောင်းတို့ကို တွင် ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ ဖွင့်လှစ်၍ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်း များ၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ညောင် ဦးမြို့ မြစ်ကမ်းနံဘေးရှိ ရပ်ကွက် များသို့လည်း ရေဘေးအန္တရာယ် အတွက် သတိပေးနှိုးဆော်ခြင်းများ ကို ညောင်ဦးခရိုင်အထွေထွေအုပ် ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေး များ ဦးတင်ထူးမောင်နှင့် မြို့နယ်အုပ် ချုပ်ရေးမှူး ဦးဖြိုးဇော်ငြိမ်းတို့ ဦး ဆောင်မှုဖြင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူ များနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများ ဖြစ်သည့် ကမ္ဘာကျောင်းတော်ကြီးကျောင်း တွင် အိမ်ထောင်စု ၆၈ စုမှ လူဦးရေ

၂၇၃ ဦး၊ ရတနာမာန်အောင် ကျောင်း တွင် အိမ်ထောင်စု ၁၀ စုမှ လူဦး ရေ ၄၅ ဦး၊ မြသီတာကျောင်းတွင် အိမ်ထောင်စု ၁၀ စုမှ လူဦးရေ ၄၅ ဦး၊ မြို့ဒေါင့်ကျောင်းတွင် အိမ်ထောင် စု ၁၂ စုမှ လူဦးရေ ၅၈ ဦး၊ ရွှေကျောင်း ကျောင်းတွင် အိမ်ထောင်စု ၄၅ စု မှ လူဦးရေ ၁၅၆ ဦးအပြင် အဆိုပါ မိသားစုများ၏ နွားကောင်ရေ တစ်ရာ ကျော်ကိုပါ ကယ်ဆယ်ပြောင်းရွှေ့ထား ရှိပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများကလည်း လိုအပ်သည့် အကူအညီများ ဖြည့်ဆည်းဆောင် ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

## နောင်ချိုဈေး မီးဘေးကာကွယ်ရေးဆောင်ရွက်

နောင်ချို၊ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၄

နောင်ချိုမြို့၊ မြို့မဈေးကြီးတွင် အရေးပေါ် မီးသတ်ယာဉ်၊ ရေသယ်ယာဉ်၊ အထောက်အကူပြုယာဉ်များ ဝင်ထွက်သွားလာနိုင်ရေးအတွက် ဈေးဝင်ပေါက် ထွက်ပေါက်လမ်းမများကို မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာန တာဝန်ရှိသူများက ဩဂုတ် ၃၁ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နောင်ချိုမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးထွန်း၊ စည်ပင် သာယာရေးဌာနအမှုဆောင်အရာရှိ ဦးလှမြင့်တို့နှင့် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးသိန်းလွင်နှင့် မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့မဈေးတာဝန်ခံဦးစိုးကျော်နှင့် ဈေးကြီးကြပ်ရေး ကော်မတီဝင်များ ပူးပေါင်း၍ ဈေးအတွင်း မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ် ရေးနှင့် မီးဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားပါက အရေးပေါ်မီးသတ်ယာဉ်များ အလွယ် တကူဝင်ထွက်သွားလာနိုင်ရေးအတွက် ဈေးအရှေ့ဘက်၊ အနောက်ဘက် ဝင်ပေါက်များတွင် ဆိုင်များခင်းကျင်းရောင်းချမှုမရှိရေး၊ ဈေးအလယ်လမ်းမ တစ်လျှောက် ရှင်းလင်းရေးတို့ကို ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

(၀၆၁)

## ပျောက်ဆုံးမိန်းကလေးတစ်ဦး၏ အလောင်းတွေ့ရှိ

ရေစကြို၊ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၄

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ရေစကြိုမြို့တွင် ဩဂုတ် ၂၇ ရက် နံနက်က အမှတ် (၄) ရပ်ကွက် ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်း ရေကာတာ ကျောက်တန်းပေါ်တွင် မိန်းမ စီးဖိနပ်တစ်စုံ၊ မိန်းမပတ် နာရီတစ်လုံးနှင့် ရွှေရောင်လက်စွပ် တစ်တွင်းတွေ့ ရှိကြောင်း တာဝန်သိပြည်သူတစ်ဦး၏ သတင်းပေးချက်အရ မြို့မရဲစခန်းက စုံစမ်းခဲ့ရာ အမှတ်(၁) နဂါးရုံရပ်ကွက်နေ ဦးဟံဌေးက ၎င်း၏သမီးဖြစ်သူ မမာလာဌေး၏ ပစ္စည်းများဖြစ်ကြောင်းနှင့် သမီးဖြစ်သူမှာ ပျောက်ဆုံး နေခြင်းဖြစ်၍ ရဲစခန်းတွင် လူပျောက်တိုင်တန်းခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။

ရေစကြို မြို့မရဲစခန်းကလည်း လူပျောက်အမှုဖွင့်လှက် ဆက်လက် စုံစမ်းနေ စဉ် ဩဂုတ် ၃၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်တွင် ရေစကြိုမြို့နယ် ဆင် မရဲကျေးရွာနှင့် အောင်ပန်းချောင်းကျေးရွာအကြား မြစ်ကမ်းအနီးတွင် အမျိုး သမီးအလောင်းပေါ်နေကြောင်း ကျေးရွာတာဝန်ရှိသူက ဆက်သွယ် သတင်း ပေးချက်အရ ရဲစခန်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဦးဟံဌေးတို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးကြရာ ဦးဟံဌေးက ၎င်း၏သမီးဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြု ပြောကြား သဖြင့် မေ့တာအတိုင်း သေဆုံးခြင်း ဟုတ်မဟုတ် စစ်ဆေးနိုင်ရန် ရေစကြို မြို့မရဲစခန်းက ရေစကြိုမြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပြီး ဆက်လက်စုံစမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

ဖေထွန်းစော် (ရေစကြို)

## စက်ရုံအမှုထမ်းများစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ပေး

ရန်ကင်း၊ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၄

ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့သစ် လုပ်ငန်း သစ်အခြေခံစက်မှုလုပ်ငန်းဌာန၏ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ပေးရန်အတွက် အလုံမြို့နယ် သစ်တောရပ်ကွက်ရှိ အမှတ် (၁)(၂)(၃)ပရိဘောဂစက်ရုံများ၌ ဩဂုတ် ၂၇ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ အခြေခံ စက်မှုလုပ်ငန်းဌာနများမှ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ ဒေါ်တင်တင်လှနှင့် ဒေါ်သန်းသန်းမြင့်တို့ အမှာစကားပြောကြားပြီး အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

(၀၄၂)

# မိုးစပါးထွန်တုံးပိတ်ပွဲအဆင့်မြင့်လယ်ယာဧက(၃၀၀၀)စံပြစိုက်ကွင်း၌ကျင်းပ

နေပြည်တော်၊ ၈ ဇူလိုင် ၂၀၁၄

မိုးစပါးကို အချိန်မီထွန်တုံးပိတ် စိုက်ပျိုးနိုင်မှု ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် အချိန် မီ စိုက်ပျိုးနိုင်မည့်အတွက် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ခုနှစ် မိုးစပါးထွန်တုံးပိတ်ပွဲကို ၈ ဇူလိုင် ၁ ရက်က အဆင့်မြင့် လယ်ယာဧက ၃၀၀၀ စံပြစိုက်ကွင်း ၌ကျင်းပခဲ့သည်။

ထွန်တုံးပိတ်ပွဲသို့ နေပြည်တော် ကောင်စီဝင် ဦးစောလှ၊ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီ၊ ဌာနဆိုင် ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဒေသခံ တောင်သူများ တက်ရောက်ကြပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးစော လှနှင့်တာဝန်ရှိသူများက တောင်သူ ဒေါ်ကြင်စိန်၏ အဆင့်မြင့်လယ်ယာ မြေတွင် မိုးစပါးထွန်တုံးပိတ်ပွဲအဖြစ် ကောက်စိုက်သမများက ပုလဲသွယ် GW-1 မျိုးစပါးကို GAP စနစ် ဖြင့် နည်းစနစ်တကျ ကောက်စိုက်



နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေး၍ လက် ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ကြ သည်။

နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ

ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်တွင် အဆင့်မြင့် လယ်ယာများ ဖော်ထုတ်၍ တောင် သူများ ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိစေပြီး လူနေမှုတစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာရေး

ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ ခုနှစ် မိုးစပါးရာသီတွင် ၇၀၉၁ ဧကကို စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရှိ ရသည်။

ရွှေကျော်

**မအူပင်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)**  
(၁၄)ကြိမ်မြောက်  
**ဝါဆိုသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲဖိတ်ကြားလွှာ**

မအူပင်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)၏ (၁၄)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲအား ရွှေကျော်တွဲပတ်သာသနာ့ပိုင် အဘိဓမ္မာဘာဂဋ္ဌရာ၊ ဘဒ္ဒန္တသုစိတ္တာဘိဝံသဆရာတော်ကြီးကို အမျိုးပြု၍ ရန်ကင်းမြို့တွင် သီတင်းသုံးလျက်ရှိပါသော မအူပင်နယ်မြေ၊ ကျောင်းဆိုင်ဆရာတော်ကြီး ၁၆ ပါးတို့အား ပင့်ဖိတ်ပြီး ၁၄-၉-၂၀၁၄ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တော်လှောင်လပြည့်ကျော် ၆ရက်) တနင်္ဂနွေနေ့ နံနက် ၉နာရီ ရွှေတိဂုံဘုရားမြောက်ဘက်မုခ်အနီး ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနဓမ္မာရုံ (ယခင်နယ်စပ်/စည်ပင်ဓမ္မာရုံ)တွင် ဝါဆိုသင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထု အစုစုတို့အား ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး အနုပညာအဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူ မအူပင်မြို့နယ်သူ မြို့နယ်သားများ (မပျက်မကွက်)ကြွရောက်ကြည့်ညိုကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများကို ဦးမြစိုး ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၁၅၁၆၊ ဦးအုန်းဖေ ဖုန်း-၀၁-၄၅၀၃၉၂၊ ဦးမြင့်သိန်း ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၆၃၇၁၊ ဒေါ်ကြည်သာမော် ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၄၄၁၆၆၊ ဦးတင်ငြိမ်း ဖုန်း-၀၁-၅၄၀၇၅၅၊ ဦးစိန်မြင့် ဖုန်း-၀၁-၅၆၅၅၇၀၊ မအူပင်မြို့တွင် ဦးပိုင် ဖုန်း-၀၉-၄၉၇၅၁၇၃နှင့် နီးစပ်ရာအမှုဆောင် များထံတွင် အလှူငွေများကို ထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း။

(နံနက်စာထမ်းဖြင့် စည်းခံပါမည်)

အမှုဆောင်အဖွဲ့  
မအူပင်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)

**အထက(၂) ကမာရွတ်**  
**၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်**  
**ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏**  
**အာစရိယပူဇော်ပွဲ**

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင် သူငယ်ချင်းအပေါင်းတို့ရေ တို့ရဲ့ အာစရိယပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ရိုသေသဒ္ဓါ ဖွေးဖြူစွာဖြင့် ဂါရဝပြုကြရအောင် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

**နေ့ရက်** - ၁၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)  
**အချိန်** - နံနက် ၈:၀၀ နာရီ  
**နေရာ** - အထက(၂) ကမာရွတ် (သရဖီဆောင်)

**အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ**  
၂၀၁၃-၂၀၁၄ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်  
ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် ၁၁၅/၅၉၄၄၃ ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိန်သန်း ၉/နထက(နိုင်) ၀၈၈၄၁၇၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြင်းမြို့မြို့)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်**  
**မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် ၁၂၅/၆၁၀၀၉ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်စန်းစန်းရွှေ ၉/နထက(နိုင်) ၀၈၇၉၅၉၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြင်းမြို့မြို့)

**အမည်မှန်နှင့်ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီး၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (F)မှ မရင်မေဦး၏အမည်မှန်မှာ မယဉ်မေဦး ၉/နထက(နိုင်)၀၈၈၄၀၅၂ ဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးခင်မောင်သန်း ၉/နထက(နိုင်)၁၂၅၅၅၁ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးစိန်သောင်း

**ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီးမြို့နယ်၊ အထက တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(F)မှ မရင်မေဦး၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးစိန်သောင်း ၉/နထက(နိုင်) ၀၈၈၅၀၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးစိန်သောင်း

**ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီး၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (D)မှ မောင်စိန်စိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသိန်းနိုင်စိုး ၉/နထက(နိုင်)၀၀၁၆၄၄ ဖြစ် ပါကြောင်း။

ဦးသိန်းနိုင်စိုး

**ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီးမြို့နယ်၊ အထက တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(F)မှ မလှိုင်နှင်းမိုး၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးမြင့်ထွန်း ၉/နထက(နိုင်)၀၅၅၅၀၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးမြင့်ထွန်း

**ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီး၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (C)မှ မောင်ဝဏ္ဏစိန်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစိန်ဝင်း(ခ)ဦးဝက်ကြီး ၉/နထက(နိုင်) ၀၇၅၅၅၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးစိန်ဝင်း(ခ)ဦးဝက်ကြီး

**ဖခင်အမည်မှန်**

နွားထိုးကြီးမြို့နယ်၊ အထက တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(H)မှ မနှင်းဝေဖြိုး၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးတင်ဝင်းလှိုင် ၉/နထက(နိုင်) ၁၂၀၀၅၆ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးတင်ဝင်းလှိုင်

**ဖခင်အမည်မှန်**

ငါးနန်းမြို့နယ်၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(C)မှ မောင်ညီ ညီဇော်နှင့် ဆဋ္ဌမတန်း(D)မှ မောင်ညီညီအောင်၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးဝင်းဇော်ဦး ၉/နထက(နိုင်) ၀၅၅၅၅၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးဝင်းဇော်ဦး

**ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်**  
**လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ် 2G/6969 ၏ ဖောင်းကြွ န်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ န်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကင်းမြို့)



ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# သတင်းအရည်အသွေးကောင်းမွန်စေရေး အတွေ့အကြုံဦးနှောပလွယ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၃

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ခရိုင်/မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်သွယ်ရေးဦးစီးဌာနများမှ ဓာတ်ပုံကျွမ်းကျင်-၂ ဝန်ထမ်းများအား မိမိတို့၏ နယ်မြေသတင်းများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဝက်ဘ်ဆိုက်များနှင့် သတင်းဌာနများသို့ပေးပို့ရာတွင် သတင်းစာသားများနှင့် သတင်းဓာတ်ပုံများ အရည်အသွေးပြည့်စုံ ကောင်းမွန်စေရန်အတွက် အတွေ့အကြုံများနီးနှောပလွယ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ရှိ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)သင်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ အတွေ့အကြုံပလွယ်ပွဲသို့ နေပြည်တော်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးပိုင်က အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသည့် ဓာတ်ပုံကျွမ်းကျင်-၂ ဝန်ထမ်းများက အရည်အသွေး ကောင်းမွန်သည့် ဓာတ်ပုံများရိုက်ကူးနိုင်ရေး၊ သတင်းရေးသားနည်းများ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရေးနှင့် သတင်းရယူရာတွင် ကြုံတွေ့ရတတ်သည့် အခြေအနေများကို စုပေါင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။

ရွှေကုဏ္ဍိ

## မြန်အောင်၌ မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စီမံကိန်းဆောင်ရွက်

မြန်အောင် စက်တင်ဘာ ၃

ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ်တွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့်အိမ်ထောင်စုစာရင်းများကို ကျေးရွာများအထိတွင်းဆင်းပြီး မြန်အောင်မြို့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနက နေ့ချင်းပြီးဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ စက်တင်ဘာလလယ်ပိုင်းအထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“မိုးပွင့်စီမံကိန်းအဆင့်(၆)ကို ယခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၇ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်အထိ နှစ်လကြာပြုလုပ်ပေးသွားမှာပါ”ဟု မြန်အောင်မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးသိချောင်းက ပြောကြားသည်။ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားနှင့် အိမ်ထောင်စုစာရင်းများကို ကျေးရွာအရောက် ဌာနမှလာရောက်ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အတွက် ကုန်ကျစရိတ်မရှိ၊ အချိန်မကုန်ဘဲ အလွယ်တကူရရှိသည့်အတွက် ဒေသခံများအနေဖြင့်လည်း အဆင်ပြေလျက်ရှိကြောင်း သိရှိရသည်။ မြန်အောင်မြို့နယ်သည် ကျေးရွာ အုပ်စု ၆၉ အုပ်စုရှိပြီး လူဦးရေနှစ်သိန်းကျော် မှီတင်းနေထိုင်သော မြို့နယ်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **နေဝင်းစော်(မြန်အောင်)**

## စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ကုန်တင်ချင်းတွင်းဈေးသင်္ဘော ကနီမြို့သို့ ဆိုက်ကပ်ရောင်းချ ဈေးဝယ်သူများဖြင့်စည်ကား

ကနီ စက်တင်ဘာ ၃

စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်လုပ်သည့် အဝတ်အထည်များနှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်၍ ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက် မြို့ရွာများတွင် ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ ရောင်းချပေးမည့် ချမ်းသာ ၄၀၄၃ ချင်းတွင်းဈေးသင်္ဘောသည် ကနီမြို့သို့ ဩဂုတ် ၃၁ရက်တွင် ရောက်ရှိ ဆိုက်ကပ်ပြီး စက်တင်ဘာ ၁ ရက်နံနက်တွင် ဈေးသင်္ဘောမှ ပစ္စည်းများ စတင်ရောင်းချသည်နှင့် မြို့သူမြို့သားများကလည်း လှုပ်စစ်ပစ္စည်း၊ လူအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူကြသူများနှင့် စည်ကားလျက်ရှိ

သည်ကို တွေ့ရသည်။ “ဈေးသင်္ဘောကြီးပေါ်မှာ ပါတဲ့ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်လုပ်တဲ့ အထည်အလိပ်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းတွေက ဈေးနှုန်းချိုသာပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဝယ်ယူရတာတန်ဖိုးသင်္ဘောရောက်တုန်း တတ်နိုင်သလောက်ဝယ်ထားရပါတယ်”ဟု ဈေးဝယ်လာသူ မြို့ခံတစ်ဦးက ပြောသည်။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်လုပ်သည့် အဝတ်အထည်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းမှအစ လယ်ယာသုံးလက်တွန်းထွန်စက်များ အထိပါဝင်သော ကုန်စည်များကို ယခုကဲ့သို့ ဈေးသင်္ဘောဖြင့် ချင်းတွင်းမြစ်ရိုးတစ်လျှောက်မြို့များသို့ ဈေးနှုန်းချိုသာ



စွာဖြင့် ရောင်းချပေးသည့်အတွက် သည့်ကုန်ပစ္စည်းများကို တတ်နိုင်ဒေသခံများ အဆင်ပြေကြောင်း၊ သင်္ဘောဆိုက်ကပ်ချိန်တွင် လိုအပ်သည့်ကုန်ပစ္စည်းများကို တတ်နိုင်သလောက် ဝယ်ယူထားကြကြောင်း သိရသည်။ **သန်းဌေးအောင်(ကနီ)**

## စက်မှုလယ်ယာကဏ္ဍ အရှိန်မြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး

ကျိုင်းတုံ စက်တင်ဘာ ၃

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) ကျိုင်းတုံခရိုင် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန၏ စက်မှုလယ်ယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး(Third Wave) လုပ်ငန်းစဉ်များ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က မြို့နယ်စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးဌာနမှူး ဦးအောင်သန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးအောင်သန်းက စက်မှုကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး (Third Wave) လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ဌာန၏လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာ၌ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်နှင့်အညီဆောင်ရွက်ကြရေး ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။ ရှင်းလင်းပွဲသို့ ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း)ရှိ စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ **(ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)**



## စော်ဘွားကြီးကုန်းရပ်ကွက်တွင် ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်များပွင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃

အင်းစိန်မြို့နယ် စော်ဘွားကြီးကုန်းရပ်ကွက် အုပ်စု(၁၀) ပိတောက်မြိုင် ရှိ အောင်သစ္စာနှင့် အောင်မေတ္တာ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်များအား ဇူလိုင် ၂၈ ရက်မှစတင်ပြီး အနန္တဂုဏ် ရည်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ဦးဆောင်မတည် ဖောက်လုပ်ခဲ့ရာ ယခုအခါ ပြီးစီးအောင်မြင်သွားပြီဖြစ်၍ ဩဂုတ် ၃၁ ရက်က ယင်းလမ်းမများထိပ် မုခ်ဦးတွင် လမ်း

ဖွင့်ပွဲကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။ လမ်းဖွင့်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီး ဦးစိုးမင်း (စိုက်ပျိုးရေးနှင့်မွေးမြူရေး)၊ ဝန်ကြီးဒေါ်စန်းစန်းနွယ် (ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်)၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးနုနှင့် လမ်းဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီမှတာဝန်ရှိသူများက အမှာစကားပြောကြားပြီးနောက် အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ

နှင့် အမှတ်တရပစ္စည်းများ ပေးအပ်ကာ လမ်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ယခုဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည့် ပိတောက်မြိုင်ရှိ အောင်သစ္စာနှင့် အောင်မေတ္တာ လမ်းသစ်များ၏ အရှည်မှာ ပေ ၁၄၃၀၊ အကျယ် ၁၄ ပေ၊ ၃ ဖေ လက်မရှိသော အာရ်စီကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ဖြစ်၍ ကုန်ကျငွေမှာ ငွေကျပ်သိန်း ၂၄၀ခန့်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါလမ်းဖွင့်ပွဲသို့ ရန်ကုန်တိုင်း

ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အမှတ်(၁၀) နယ်မြေ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ လမ်းဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ **မြင့်ဦး(အင်းစိန်)**

**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

စဉ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(က)	Ø 10" x 5.8 m PVC Pipe	100 Nos
(ခ)	Ø 4" x 5.8 m PVC Pipe	270 Nos
(ဂ)	Rock Bit & Drag Bit	5 Items
(ဃ)	Bourne & Tone Drilling Rig Spare	2 Lots
(င)	မြေအောက်ရေလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ	1 Lot
(စ)	RG Hydraulic Pump	1 No
(ဆ)	Tyre & Battery	2 Lots

တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်  
ပိတ်ရက်နှင့်အချိန် - ၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၅:၀၀ နာရီ  
တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်စွဲ - ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်း အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် လာရောက်ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်-

ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)  
ထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ  
ရုံးအမှတ်(၅၀)၊ နေပြည်တော်၊  
ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၁၂၉၅၊ ၀၆၇-၄၃၁၃၀၈

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်**  
**ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့**  
**မြစ်ကြီးနားမြို့**  
**လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း**  
**ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၄**  
**၁၃၇၆ ခုနှစ် တော်သလင်းလဆန်း ၁၀ ရက်**  
**(၂၀၁၄ စက်တင်ဘာလ ၃ ရက်)**

၁။ ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း ဝေးလံခေါင်ဖျားဒေသများရှိ မြို့နယ်ဆေးရုံများနှင့် တိုက်နယ်ဆေးရုံများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် လက်ထောက်ဆရာဝန် (သစ်လွင်) (လစာနှုန်း-၁၄၀၀၀၀-၂၀၀၀၀-၁၅၀၀၀၀) ရာထူး(၄၅)နေရာအတွက် ဆေးပညာဘွဲ့ (MBBS)ရရှိပြီးသူများ လျှောက်လွှာများ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

၂။ လျှောက်ထားသူသည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီမှ အသိအမှတ်ပြုခြင်းခံထားရသည့် (MBBS) ဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ၃၁-၇-၂၀၁၄ရက်တွင် အသက်(၃၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဃ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ကျန်းမာကြောင်း ဆေးလက်မှတ်တင်ပြနိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (င) တာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသည့်နေရာအား ဖော်ပြရမည်။ တစ်နေရာထက် ဖော်ပြလိုပါက ဦးစားပေးဖြင့် ဖော်ပြရမည်။
- (စ) ပြစ်မှုကင်းရှင်းသူဖြစ်ရမည်။
- (ဆ) အနည်းဆုံး (၂)နှစ် တာဝန်ကျရာနေရာတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ လျှောက်လွှာကို ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၌ ၃-၉-၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပြီး ၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်အရောက် လူကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်) စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးသို့ ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့တွင်ဖြေဆိုရမည်။ ၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက်ထက် ကျော်လွန်ပေးပို့လာသော လျှောက်လွှာများအား လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ စာမေးပွဲဝင်ကြေးငွေ ၅၀၀/-အား ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ငွေစာရင်းအမှတ် MD-0022721 သို့ ပေးသွင်းရမည်။

၅။ ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေ စစ်ဆေးမှုအတွက် လေ့လာရန် လိုအပ်ချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၏ ၂၇-၆-၂၀၁၃ရက်စွဲပါ စာအမှတ် ၃၁၇/ရွေးချယ်ရေး (အစိက)/၂၀၁၃ ဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားသော ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့က ကြော်ငြာခေါ်ယူသော ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများလိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့တွင် ကျင်းပမည်။ ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ဝဠုပဝနာရီတွင် မြန်မာစာနှင့် ၁၂:၀၀နာရီတွင် အထွေထွေဗဟုသုတ ဘာသာများကိုလည်းကောင်း၊ ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ဝဠုပဝနာရီတွင် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာကိုလည်းကောင်း ဖြေဆိုရမည်။

၇။ လက်ထောက်ဆရာဝန်ရာထူးအတွက် လျှောက်ထားသူဦးရေသည် လစ်လပ်ရာထူးအရေအတွက်ထက် လျော့နည်းနေလျှင်ဖြစ်စေ၊ တူညီနေလျှင်ဖြစ်စေ၊ ပိုမိုသည့်တိုင်အောင် ကျားချက်များပြားခြင်း မရှိလျှင်ဖြစ်စေ ထိုရာထူးအတွက် ရေးဖြေစာမေးပွဲစစ်ဆေးခြင်းမပြုလုပ်ဘဲ လျှောက်ထားသူများကို အကြောင်းကြားခေါ်ယူကာ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းဆောင်ရွက်ပါမည်။

၈။ စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် ထုတ်ပေးမည်။

၉။ စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ လူမှုရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဖုန်း-၀၇၇-၂၉၅၂၀၊ ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ ဖုန်း-၀၇၇-၂၂၆၆၄၊ ကချင်ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဖုန်း-၀၇၄-၂၂၃၀၇၊ ၀၇၄-၂၂၃၄၂၁၂ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဖခင် အမည်မှန် မိတ္ထီလာမြို့၊ အထက(၃)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(H)နေ မထက်ထက်လှိုင် ၉/မထလ(နိုင်)၃၂၄၇၄၇ ၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်မောင်ရင် ၁၄/ဖဖန(နိုင်)၀၇၇၃၅ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးမောင်မောင်ရင် ၁၄/ဖဖန(နိုင်)၀၇၇၃၅











ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

# အလုပ်ပါးချိန်၌ မှီခိုလုပ်ငန်းဖြင့် နမ့်စန်ဒေသခံများဝင်ငွေရရှိ

နမ့်စန် စက်တင်ဘာ ၃

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) နမ့်စန်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးလက်ဒေသများနှင့် တောတောင်များတွင် မှီခိုများအလေ့ကျ ပေါက်ရောက်လေ့ရှိရာ ၎င်းဒေသမှ သဘာဝပိုင်း များနုတ်ယူ၍ မှီဖွေမှုပိုင်ရောင်းချခြင်းနှင့် မှီအခြောက်ကြော်ရောင်းချခြင်းဖြင့် နမ့်စန်ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများ မိုးစပါးစိုက်ရာသီကုန်ခါနီး အလုပ်ပါးချိန်တွင် ဝင်ငွေရရှိကြသည်ဟု သိရသည်။



တစ်ပိုင်တစ်နိုင်ခိုရောင်းချသော အရောင်းဆိုင်တစ်ခုအား တွေ့ရစဉ်။

ဝမ်ပုံ၊ နမ့်စန်၊ တာဆိုင်၊ နမ့်မော၊ ခေါက်ဆော်၊ နောင်ဟီး၊ နမ့်မောင်၊ အမှတ်(၂) အမှတ်(၅) မတ်မိုးမွန်နှင့် ဝမ်ကတ်ဒေသတို့တွင် တောင်ပိုင်း၊ ငှက်ဆွတ်မို့၊ ဖက်ဆွတ်မို့၊ ငှက်ပျောမို့၊ ကြွက်နရွက်မို့၊ နမ့်လတ်ချောင်းနှင့် နမ့်တိုင်းချောင်းအနီး ပေါက်သော ဝါဆိုမို့အကြီးများ၊ အင်ကြင်းပင်များ တွင်ပေါက်တတ်သော မှီမွှေး၊ ထင်းရှူးပင်များတွင် ပေါက်တတ်သော ထင်းရှူးမို့များ အလေ့ကျ ပေါက်ရောက်ကြသည်ဟု သိရသည်။

လတ်လတ်ဆတ်ဆတ်တွေကို တောင်ကြီး၊ နမ့်စန်၊ လွိုင်လင်၊ လဲချား၊ မိုးနဲ၊ ကွန်ဟိန်းမှ ကားသမား အများစုနဲ့ ခရီးသွားအချို့ ဝယ်ယူကြပါတယ်။ ဝါဆိုမို့ အကြီးကို တစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၂၀၀၀ အထိရောင်းရတယ်။ လမ်းဘေးမှာတော့ ပုံရောင်းတယ်။ မှီများများရလို့ ရောင်းလို့မကုန်ရင်

လည်း နမ့်စန်မြို့ပေါ်က မှီအခြောက်ကြော် ရောင်းတဲ့ဆိုင်မှာ သွားရောင်းလို့ရတယ်”ဟု ဒေသခံ ပလောင်တိုင်းရင်သူ အဖွားအိုက ပြောသည်။ မှီများကို ဒေသခံများက အစိမ်းရောင်းချသော်လည်း ကြာရှည်ခံအောင် အခြောက်ကြော်ပြီး လှပသည့် ဘူးများဖြင့်ထည့်ပြီး တောင်

ကြီး၊ ကျိုင်းတုံ၊ တာချီလိတ်ခရီးသွားများကို လက်ဆောင်ဘူးအဖြစ် ရောင်းချခြင်းက ပို၍ ဈေးကောင်းရကြောင်း၊ ခရီးသွားဧည့်သည်များလည်း ကြိုက်နှစ်သက်ကြောင်း မှီလက်ဆောင်ဘူး အရောင်းဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။

မြင့်မိုးရီ(တာချီလိတ်)

## ကွန်ကရစ်တိုင်များ အစားထိုးလဲလှယ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃

လမ်းမတော်မြို့နယ် (၅)ရပ်ကွက် (၁၁)လမ်း (အနော်ရထာလမ်းနှင့် မဟာဗန္ဓုလလမ်းအကြား)ရှိ သံပိုက်လုံးဓာတ်တိုင်များအား လျှပ်စစ်အန္တရာယ် မဖြစ်ပွားရေးအတွက် ကွန်ကရစ်ဓာတ်တိုင်များဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်စိုက်ထူခြင်းကို လမ်းမတော်မြို့နယ် လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများက ဩဂုတ် ၃၁ ရက်မှစတင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့တွင်း လျှပ်စစ်အန္တရာယ်နှင့် တွေ့ကြုံရမှု နည်းပါးစေရန် သက်ဆိုင်ရာမှ ဓာတ်အားလိုင်းကြိုးများတွင် လိုင်းပုခက်ကြိုးများ တပ်ဆင်ပေးခြင်း၊ ထိန်းချုပ်ပိုက်လုံးတန်းများ တပ်ဆင်နေခြင်းများအပြင် သံပိုက်လုံးဓာတ်တိုင်များကို ကွန်ကရစ်တိုင်များဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်စိုက်ထူပေးခြင်းဖြင့် ရန်ကုန်မြို့တွင်း အများပြည်သူများ လျှပ်စစ်အန္တရာယ် တွေ့ကြုံထိခိုက်မှုများ လျော့နည်းသွားစေရန် လုပ်ဆောင်ပေးလျက်ရှိပြီး ရန်ကုန်မြို့လယ် ကမ်းနားလမ်းတစ်လျှောက်တွင် မြေအောက်ကြိုးများဖြင့် လဲလှယ်ပေးနေခြင်းကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ခင်ဆိုင်

## တောင်သူလယ်သမားများ သိကောင်းစရာ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

မကွေး စက်တင်ဘာ ၃

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တောင်သူလယ်သမားများအနေဖြင့် သိထားသင့်သည့် မြေယာဥပဒေများနှင့်ပတ်သက်သည့် သိကောင်းစရာများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို မကွေးမြို့ တောင်တွင်းလမ်းမရှိ သံသရာမကျောင်းတိုက်ကြီး၌ ဩဂုတ် ၃၀ နှင့် ၃၁ ရက်များတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် မကွေးခရိုင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ဌေး၊ တိုင်းဒေသကြီး မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူး(ငြိမ်း)ဦးဇော်မင်း၊ ဒေါက်တာအောင်မိုးညိုနှင့် ဦးဝင်းမျိုးသူတို့က တောင်သူများ သိရှိထားသင့်သည့် မြေယာဥပဒေဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ၊ စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ၊ တောင်သူများအနေဖြင့် ကမ္ဘာနှင့်ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရန် အမြင်ကျယ် ဗဟုသုတရစေမည့် အကြောင်းများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၂၅ မြို့နယ်မှ တောင်သူများ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်(မကွေး)



## လမ်းပြောင်းပြန်မောင်းယာဉ်က ရပ်ထားသောကားသုံးစီးကို ဝင်တိုက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၃

ရန်ကုန်မြို့ လသာမြို့နယ် အနော်ရထာလမ်းမပေါ်(ဗိုလ်ရွှေလမ်းနှင့် ၂၂ လမ်းကြား)လမ်းဘေးယာဉ်ရပ်နားရာနေရာတွင် ညအိပ်ရပ်ထားသော ကားသုံးစီးကို အနော်ရထာလမ်းမကြီးအတိုင်း လမ်းပြောင်းပြန်မောင်းယာဉ်က Mark II ယာဉ်ငယ်တစ်စီးက အရှိန်ဖြင့်ဝင်တိုက်မှု စက်တင်ဘာ ၁ ရက် မနက် ၅ နာရီခန့်က ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့် ဝင်တိုက်သည့် Mark II ယာဉ်၊ အမှတ် 2B/--- မှာ ယာဉ်ခေါင်းပိုင်းပျက်စီးသွားပြီး မောင်းနှင်လာသော လူသုံးဦးမှာ ယာဉ်တိုက်ခံခဲ့ပြီး ထွက်ပြေးသွားကြောင်း မျက်မြင်တွေ့ရှိသူများ၏ ပြောကြားချက်အရသိရသည်။ အတိုက်ခံရသော ဟိုင်းလက်ယာဉ်တစ်စီး၊ ဟိုင်းလက်ယာဉ်တစ်စီးနှင့် ဂျစ်ကားတစ်စီးတို့မှာ ယာဉ်၏ ဦးခေါင်းပိုင်းများ အနည်းငယ်ပျက်စီးသွားကြောင်း သိရသည်။ ယာဉ်တိုက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ထွက်ပြေးသွားသူများအား ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးနိုင်ရေး မြို့နယ်ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့က ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ခင်ဆိုင်

**မြောက်ဦးဆရာတော်၏ (၃၉)ကြိမ်မြောက် အထူးအလုပ်ပေးတရားစခန်းနှင့် နဝမအကြိမ် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်အလှူတော်**

**နေရာ** - ရတနာမာရ်အောင်တောရေဓမ္မရိပ်သာ၊ နွယ်သာကီလမ်း၊ ၂၂၀ ရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ (အမှတ် ၃ လမ်းမကြီး၊ ရခိုင်ကျောင်းမှတစ်ဆင့်ဝင်ဆင်းပါ။)

**တရားစခန်းရက်** - ၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၅ ရက်မှ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့အထိ (၂၈-၉-၂၀၁၄ ရက်မှ ၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်အထိ) စုစုပေါင်း ၁၀ ရက်။

**စာရင်းလက်ခံ** - ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၁၂ ရက် (၅-၉-၂၀၁၄) ရက်မည့်ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၃ နာရီအထိ။

**စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်** ၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁ ရက်

**ကျင်းပမည့်ရက်** (၉-၁၀-၂၀၁၄) ရက် နံနက် ၈ နာရီ

ရတနာမာရ်အောင် တောရေဓမ္မရိပ်သာ(ရန်ကုန်)၏ နဝမအကြိမ်စုပေါင်း မဟာဘုံကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာကို ထားဝယ်မြို့ယောဂီများမှ စုပေါင်းမတည် လှူဒါန်းပါမည်။ မြောက်ဦးဆရာတော်ကြီး၏ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ တပည့်ဒကာ ဒကာမပေါင်းမူလည်း ကြွရောက်ကြည့်ညှိလှူဒါန်းပူဇော်နိုင်ကြပါစေကြောင်း နိဗ္ဗာန်ကျီးမျှော်၍ လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ဓမ္မဝန်ဆောင်အဖွဲ့(ရန်ကုန်)**  
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၄၃၂၀၀၊ ၀၉-၄၄၈၀၃၂၂၇၈

**ပုလဲရတုဖိတ်ကြားလွှာ**

အလုပ်သင်ဗိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် ၁၁၊ နှစ်(၃၀)မြောက် ကျောင်းဆင်းနှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားအား အောက်ပါအစီအစဉ်များအတိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**မိတ်ဆွဲစာပွဲ**

**နေရာ** - M3 Food Centre  
ရွှေတိဂုံဘုရား(မြောက်ဘက်မုခ်အနီး)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

**နေ့ရက်/အချိန်** - ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)၊ ၁၈:၀၀နာရီမှ ၂၁:၀၀နာရီအထိ ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း

**နေရာ** - နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကဆွမ်းစားဆောင် ကမ္ဘာ့အေးကုန်းမြေ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်

**နေ့ရက်/အချိန်** - ၁၄-၉-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ

**ဖိတ်စာရသည့်ဖြစ်စေ၊ မရသည့်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန်။**

**ဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့**

**ဒေါ်နေမိုးစက် (Z Recordz Entertainment)သိစေရန်**

လူကြီးမင်းနှင့် ဗိုင်းအေက(၁)YAK ဂီတအဖွဲ့မှ ဒေါ်သဇင်ညွန့်အောင်နှင့် ဒေါ်အေးအေးအောင်တို့သည် ၅-၇-၂၀၁၃ရက်တွင် Solo Album ထုတ်ရန် ငွေပေး၊ ငွေယူနှင့်လုပ်ငန်းသဘောတူညီမှုစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ပေးငွေနှင့် လုပ်ငန်းများပြီးစီးခဲ့ပါသည်။ စာချုပ်ပါ ကျန်ရှိနေသော ကာလတွင် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် လူကြီးမင်းဘက်မှပျက်ကွက်ခဲ့ပါသည်။ လူကြီးမင်းအား လိုက်လံရှာဖွေခဲ့သော်လည်း အဆက်အသွယ်မရသဖြင့် လူကြီးမင်းမှ သတင်းစာကြော်ငြာပါပြီး တစ်ပတ်အတွင်း၌ နောက်ဆုံးထား၍ ဆက်သွယ်ပါရန်နှင့် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက ချုပ်ဆိုခဲ့သောစာချုပ်ကို လူကြီးမင်းမှ ပျက်သိမ်းသည်ဟု မှတ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

**ဒေါ်သဇင်ညွန့်အောင်နှင့် ဒေါ်အေးအေးအောင်တို့၏ ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးရွှေမောင်း B.A, R.L**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၇၆၉)**  
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၄၄၄၄

**မစမ်းစမ်းစိန် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၄၁၇၆၆နှင့် အများသိရှိစေရန်**

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဦးဇော်ဇော် ၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၄၁၇၆၆၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်စမ်းစမ်းစိန်နှင့် အများသိရှိစေအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏နီးစပ်သူ မစမ်းစမ်းစိန်သည် ၁၈-၇-၂၀၁၄ ရက်တွင် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ မသိပါဘဲ အမှတ် ၂၈၆/က၊စံပြလမ်း၊ ကြည့်စုရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်နေအိမ်မှ ထွက်ခွာသွားခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ထွက်ခွာသွားရာတွင် မစမ်းစမ်းစိန်နှင့်အတူ အမှတ်၂၈၆/က၊ အမှတ် ၂၈၆/ခ၊ အမှတ် ၂၈၇/ခ၊ စံပြလမ်း၊ ကြည့်စုရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဟု ခေါ်တွင်သော အိမ်ခြံမြေများ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းများယူဆောင်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအနေဖြင့် မစမ်းစမ်းစိန်အားလိုက်လံရှာဖွေပါသော်လည်း ရှာဖွေ၍မရဘဲ ဖြစ်နေပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ မစမ်းစမ်းစိန်မှ ဤသတင်းစာကြော်ငြာပြသည့်ကို တွေ့ရှိသည့်အချိန်မှစ၍ ခင်ပွန်းဖြစ်သူထံသို့ အမြန်ဆုံးပြန်လာပါရန်နှင့် မစမ်းစမ်းစိန်ပြန်လာမှသာ မစမ်းစမ်းစိန်တွင်ရှိနေသောအခက်အခဲများကို ဦးဇော်ဇော်အနေဖြင့် ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ရာ မစမ်းစမ်းစိန်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ပြဿနာများရှိပါက ဦးဇော်ဇော်မှ သိရှိခြင်း မရှိသည့်အတွက် မည်သူ့ကိုမျှ ဖြေရှင်းပေးနိုင်မည်မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် ဦးဇော်ဇော်နှင့်လည်း သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိပါကြောင်း၊ မစမ်းစမ်းစိန်ပြန်လည်ရောက်ရှိသည့်အခါမှသာ ညှိနှိုင်းဖြေရှင်း ကြရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

**စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။**

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးသိန်းလှိုင်ထွန်း LL.B တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ၊ (စဉ်-၉၆၁၉)**

**ကြော်ငြာစာ**

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ စိတ္တရမဟီရပ်ကွက်၊ ရပ်ကွက်အမှတ်(၇၂၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၆)၊ ၇၆လမ်း၊ ၂၆x၂၇ လမ်းကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဦးမောင်ကို ကွယ်လွန်၍ ကုန်ရစ်သူသား/သမီးများဖြစ်သည့် ဒေါ်သောင်း ပါ(၅)ဦးထံမှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၁၂၇၃/၁၉၉၄)ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူဦးဝင်းမောင် ၅/၈ကန(နိုင်)၀၀၈၉၁၆မှ ဂရုန်စာချုပ်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ ဂရုန်သက်တမ်းတိုး/အမည်ပြောင်း အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကြော်ငြာစာ**

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၂)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ဆ-၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၇)၊ ရွှေဝါထွန်းxဇလပ်ဝါလမ်း၊ ၇၂x၇၃လမ်းကြားရှိ ဒေါ်ဟန်အမည်ဖြင့် ချထားပေးသော မြေကွက်အား ဒေါ်ရီသား(ခ)ပုမှား ၉/မကန(နိုင်)၀၈၅၆၀၃ မှ ဦးပိုင်ခက်(ခ)ခင်(ခ)မြေကွက်၏ အနောက်ဘက်ခြမ်းအား မြို့ကွက်သစ်နေရာချထားရေး ငွေရပြေစာ၊ တရားရုံးကျမ်းဂန်ရှိချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ (အခွန်)ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဌာနတွင် မြေပုံ၊ လမ်းဖိုး ပေးသွင်းခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



ကြော်ငြာ

# သာဓု အနုမောဒနာ ကျေးဇူးတင်လွှာ

ဘုရား၊ ဂုဏ်၊ သီမိ၊ ကျောင်း၊ ဝါယက အနုတ္တရအနုန္တိတ်စင် ကွယ်လွန်သူကျေးဇူးတင်ကြီး  
ဦးချန်အုပေးအုကပ်ပွဲ (၁) ဦးမောင်မောင် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရွှေပိရမီဒီ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) အား စည်ဖြူ

ထပ်မံ ကုသိုလ်ပါရမီ ပြည်ဆည်ချန် ၃၁.၀.၂၀၁၄ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့ Sule Shangri-La Hotel တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ဝတ္ထုပစ္စည်း အလှူငွေများ လှူဒါန်းပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ မေတ္တာမေတ္တာအားဖြင့် ကြွရောက်ပါဝင်၍ သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ဆိုပေးခဲ့ကြသော ဂုဏ်သိက္ခာတော်များ၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်နှင့် ဝန် ခေါက်ကားခေါ်ခေါ်ပြောင်း၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဝတ္ထုကျော်ထင်ဦးခင်ရှိ နှင့် ဝန် ခေါ်ခေါ်ပေးစို၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြင့်ဆွေ၊ ပြည်ထောင်စုကြိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ဥတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦးနှင့် ဝန် ခေါ်ခေါ်ဝင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဥပတင်ဝင်းနှင့် ဝန် ခေါ်မြင့်မြင့်စိုး၊ မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဥတိယဝန်ကြီး ဦးသိုက်ထွေးနှင့် ဝန် ခေါ်ခေါ်ပျိုဌေး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ အိန္ဒိယသံရုံးမှ သံမှူးကြီး Mr. Silas Thangal နှင့် အရာရှိကြီးများ၊ ဌာနအိုရ်ရာ အရာရှိကြီးများ၊ ဘာသာရေး၊ လှူငွေ အသင်းများမှ အလှူတော်ငွေများ လက်ခံပေးခဲ့သော ရွှေပိရမီဒီတော် ငေါဟကလှူကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျောင်းတိုင်ဘုန်းတော်ကြီး သင်တန်းကျောင်းများ၊ မိဘမဲ့ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (၂) ကျောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့ ရွှေပိရမီ ပညာရေးတောင်အတွင်း၊ မန္တလေးမြို့ မိမိတင်ဒါနသံဃာ့သေရုံ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အရပ်ရပ်ကျေးရွာမြို့နယ်များ၊ ရန်ကုန်မြို့ မှတ်စလင် ကုသိုလ်ပြန် အဆုတ်သေရုံ၊ တရုတ်ကုသိုလ်ပြန်အသင်း အစိုးရအဖွဲ့မှ စာဝန်ပို့ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ပြည်မြို့မြို့ ပြင်ပ မိဘမဲ့ကလေးကျောင်းအတွင်း ကလေးများအိမ်ဆောင် (၁)ဆောင်၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ နောင်ဒွါ(မြို့နယ်)၊ လော်ခူကျေးရွာရှိ သူရိရာမေတ္တ(ရ) သက္ကတဘာသာ ကောလိပ်ဝင်းအတွင်းတွင် အဆင့်မြင့်နှစ်ထပ် စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ် (၁) ဆောင်၊ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်ရှိ ဘာသာရေး၊ လှူငွေ အသင်းအဖွဲ့များအတွက် အလှူငွေများ၊ အရေပေါ်လူနာတင်ယာဉ် (၂)စီး၊ လှုပ်လှုပ်ခတ်ခတ်တိုင်းများ နှင့် မိမိတော် အဆိုသည်တို့အား လှူဒါန်းခြင်းကို လက်ခံပေးခဲ့သော စာဝန်ပို့ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ မိတ်ကြီးထားသော ဂုဏ်သိက္ခာတော်များ၊ စည်ဆည်တော်ကြီးများ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ရွှေပိရမီ မိတ်သက်များနှင့် အစက်စက်မှ ဝိုင်းဝန်း ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော စေတနာ့အဖွဲ့အစည်းတို့အား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်စွာ တင်ဖို့ပါကြောင်း မိမိတော်အဖွဲ့ဖြင့် မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါသည်။

သစ္စေသတ္တသုဒ္ဓါနောဘဝန္တု။  
ထွန်းပေါက်လင်း၊ ကျွမ်းကျင်သောကြွယ်ဝေး ...

ဝန်ခေါ်ခေါ်မြင့်၊ သားသမီး၊ မြေးများနှင့်  
ရူပါကော်ပီပစ်မိသားစု



ရန်ကင်းကြော်ငြာ

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တအာဒိစ္စဝံသ (ဆားလင်းကြီးဆရာတော်)
အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ရွှေကျင်နိကာယ ဝိသုဒ္ဓိ...

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးစန်းမြင့် (ရေလဲကလေး)
မအူပင်မြို့
အသက်(၈၅)နှစ်
ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ် ၁၀-၂၊ အခန်း ၄၀၂၊ နိဗ္ဗာန်လမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်နေ...

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်အေး(ခ)သားကြီး(မိုးကုတ်မြို့)
အသက်(၄၁)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံစားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး-၁...

တစ်လပြည့်လွမ်းဆွတ်ခြင်း
ဦးမြင့်ခိုင်
အသက်(၆၃)နှစ်
၁-၈-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ကူးပြောင်းသွားသော ကွယ်လွန်သူ...

ဦးမြင့်ဆွေ
(မြန်မာ့အလင်း)
အသက် (၇၃)နှစ်
မြန်မာ့အလင်း(ဦးဘကြည်-ဒေါ်လှတင်)တို့၏သားကြီး၊ ဦးဝင်းဌေး-ဒေါ်ညွန့်ညွန့်တင်တို့၏မောင်၊ ဦးဝင်းဆွေ...

ကျေးဇူးတင်လွှာ
သမီးလေး အေးချမ်းမြတ်မိုး၏နာရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှကူညီပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြသော စစ်တက္ကသိုလ်အပတ်စဉ်(၂၉)မှ သူငယ်ချင်းများ၊ နောင်တော်ညီတော်များ၊ တပ်မတော်မှ...

(၃)နှစ်ပြည့်အောက်မေ့သတိရခြင်းနှင့် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း
ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်း
ဗိုလ်မှူးကြီးမောင်မောင်အေး(ငြိမ်း)
ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း)မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန
မော်ကွန်းဝင် တတိယအဆင့်
ကြည်း-၆၄၄၄-ဗိုလ်သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၈)၁၀-၉-၂၀၁၁မှ ၁၀-၉-၂၀၁၄...

အထူးကျေးဇူးတင်ကြီးခြင်း
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး မောင်မောင် (ငြိမ်း) (ခေါ်မယ်မ)
ကြည်း ၉၇၅၀ O.T.S (29)
အသက် (၇၃) နှစ်
၂၀၀၈-၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း အထူးကျေးဇူးတင်ကြီးရခြင်းနှင့် အထူးကျေးဇူးတင်ကြီးရသော အထူး...

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမောင်မောင်ဦး-ဒေါ်ဟေမာ၊ ဦးဥာဏ်ဝင်း-ဒေါ်ရာဒါ
တို့၏ ဖခင်ကြီး ဒေါ်စန်းမြင့်၏ခင်ပွန်း ဦးချန်ဒရာဒေးပရာကပ်(ရှ်)
(ခ) C.D Parkash(ခ) ဦးမောင်မောင်(ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရွှေစုပါလိုက်
ကုမ္ပဏီ)သည် ၁၇-၈-၂၀၁၄ရက်က ကွယ်လွန်သွားကြောင်း...

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးညွန့်ညွန့်သန်း၊ LL.B, D.B.L, D.J.L အထက်တန်းရွှေဘူ
ဥပဒေအရာရှိ(ငြိမ်း)ခေလွှာ ၅၅၀/၆၀၊ အထက်(မိဂျီ)နှစ်၊
အထူးချမ်းမြတ်သူ ဦးသိမ်မင်း၊ (ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း)အထက်တန်း၊
ရွှေဘူ(ခ)ခေလွှာသည် ၂၀၁၃-၈-၂၀၁၄ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွား
သဖြင့် မိသားစုများနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။
၁၉၇၄-၇၉ ဥပဒေပညာသူငယ်ချင်းများ။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
(ဈာပနပွဲကျင်းပမည့်ရက်ပြောင်းရွှေ့ခြင်း)
ဘဒ္ဒန္တကောသလ(ကဝမြို့နယ်၊ ရွှေညောင်ပင်ရွာ)
(ကျွန်းသာယာရပ်ကွက်၊ သံဃာယာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ)
(ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးဆရာတော်၊ ကျွန်းသာယာရပ်ကွက်၊ ပဲခူးမြို့)
သက်တော်(၅၂)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၃၂)ဝါ
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကဝမြို့နယ်၊ ရွှေညောင်ပင်ကျေးရွာနေ ခမည်းတော် ဦးငြိမ်း-

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ဆင့်
အသက်(၉၀)
ဦးကျော်ဆင့်-ဒေါက်တာဒေါ်မြင့်သန်း(ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး) မိတ္ထီလာ အထွေထွေ...

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ဆင့် (M.D, First Industrial Training Co., Ltd) ဆိုင်ခံ
မေးဂျက် (Sales & Marketing Manager, Golden Hill Tower Res-

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်ဆင့် (M.D, First Industrial Training Co., Ltd) ဆိုင်ခံ
မေးဂျက် (Sales & Marketing Manager, Golden Hill Tower Res-

ဝမ်းနည်းကြေကွဲကြောင်း
ဒေါ်တု(ခ)ဒေါ်မေတု(ပခုက္ကူ)
အသက်(၈၅)နှစ်
ဦးမျိုးသန်း လ/ထထွေကု(လခခ)-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်နွဲ့၏မိခင်သည် ၂၉-၈-၂၀၁၄ ရက်
(သောကြာနေ့) ည ၁၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်
ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်အေး(ခ)သားကြီး(မိုးကုတ်မြို့)
အသက်(၄၁)နှစ်
မြန်မာနိုင်ငံစားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး-၁
ဖြစ်သော ဒေါ်ဖြူဖြူတင်၏ခင်ပွန်း ဦးအောင်အေး(ခ)သားကြီးသည် ၃၀-၈-၂၀၁၄
ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း
ကြေကွဲရပါမည်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးအောင်အေး(ခ)သားကြီး(မိုးကုတ်မြို့)
အသက်(၄၁)နှစ်
ဒေါ်ဖြူဖြူတင်(Monsoon Restaurant)၏ခင်ပွန်း၊ မသိရအောင်အေး၊
မပီတိအောင်အေးတို့၏ဖခင် ဦးအောင်အေး(ခ)သားကြီးသည် ၃၀-၈-၂၀၁၄
ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ
ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
မောင်သိန်းဇံမောင်
အသက်(၃၂)နှစ်
ဦးဦးဘိုးသိန်း(ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်ဘက်စုံကုန်သွယ်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက်)၏သား မောင်သိန်း
ဇံမောင်သည် ၂၉-၈-၂၀၁၄ ရက် ည ၁၀:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါ
သဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါမည်။



ကြော်ငြာ

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဒေါ်စောညွန့်(ခ)ဒေါ်လှစု**  
**အသက်(၈၇)နှစ်**

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်စိုးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်မိမိလေး တို့၏မိခင် ဒေါ်စောညွန့်(ခ)ဒေါ်လှစု အသက်(၈၇)နှစ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် မွန်ပြည်နယ် မုဒုံမြို့နယ်နေအိမ်၌ ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။

**ဥက္ကဋ္ဌ**  
**ပြည်သူ့လွှတ်တော်**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဒေါ်စောညွန့်(ခ)ဒေါ်လှစု**  
**အသက်(၈၇)နှစ်**

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်စိုး-ဒေါ်ခင်မိမိ လေးတို့၏မိခင် ဒေါ်စောညွန့်(ခ)ဒေါ်လှစုသည် မွန်ပြည်နယ်၊ မုဒုံ မြို့နယ်နေအိမ်၌ ၂-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။

**ဦးခင်အောင်မြင့် ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်**

**အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း**  
**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး**  
**ဒေါ်သက်ထား (မြတ်)**  
**အသက်(၈၅)နှစ်**

၂၉-၈-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော မိခင်ကြီး ဒေါ်သက်ထား နာမကျန်းဖြစ်စဉ်နှင့် ကွယ်လွန်သွားပြီးအချိန်တွင် နာရေးကိစ္စအဝဝအား မေတ္တာ ဖြင့်ကူညီခဲ့ကြသော ပါရမီဆေးရုံမှ ဆရာဝန်ကြီးနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ လိုလေးသား မရှိ ကူညီပေးခဲ့ကြသော နာရေးကူညီမှုအသင်းနှင့် ဦးကျော်သူအားလည်းကောင်း၊ ရုပ်ဝေရန်နီမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟမား၊ နောက်ဆုံးရန်ထီ လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေး ခဲ့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟမားအားလုံးနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဗိုလ်မှူးနေဝင်း (ဗမာက-၉၇)**  
**စစ်တက္ကသိုလ်**

(ဦးရီး-ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း)တို့၏သား၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ စစ်တက္ကသိုလ်၊ ဗန္ဓုလရပ်ကွက်နေ ဒေါ်မျိုးမြတ်သူ(သုနာပြု) တာဆာ-၁/၇၀၀၈၀ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း ဗိုလ်မှူးနေဝင်းသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့၌ ကွယ်လွန် သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ ကြောင်း။

**နေပြည်တော်ရှိ ဗမာက(၉၇) သူငယ်ချင်းများနှင့်မိသားစု**

**ဦးလွှတ်တော်(သန့်) (တောင်ငူ)**  
**(မြားနတ်မောင်မဂ်လာမဂ္ဂဇင်း အယ်ဒီတာချုပ်ဟောင်း)**  
**အသက်(၇၃)နှစ်**

ပျဉ်းမနားမြို့နေ (ဦးသန်းမောင်-ဒေါ်စိန်တင်)တို့၏သားကြီး၊ တောင်ငူမြို့၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ဈေးလမ်း၊ အမှတ် ၁၁၈၈ ဒေါ်သန်းသင်းဝေ၏ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာလွှတ်တော်(သန့်)အထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမေးရုံ-ဒေါက်တာသစ်သစ်စိုး၊ ဒေါက်တာလွှတ်တော်၊ ဦးလွှတ်တော် (ငြိမ်းချမ်း)အေး အထက်တန်းဆင့်သင် ကိုယ်ပိုင်ကျောင်း၊ တောင်ငူမြို့ - ဒေါ်ယဉ်မျိုးထိုက်၊ ဒေါက်တာလွှတ်တော်(သန့်)အထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ ရန်ကင်းပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး-ဒေါက်တာစိုးမိုးမှတ်တမ်းစာအုပ်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၆း၀၀နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီ တွင် တောင်ငူမြို့အနောက်ဘက်သို့ ဂူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး ရုပ်ဝေမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟမားအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး**  
**ဒေါ်အေးအေးချို (တပ်မတော်မှူးရေကယုင်စက်ရုံ၊ ငြိမ်း)**  
**အသက်(၅၃)နှစ်**

ရန်ကင်းမြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်းသွယ်၊ အမှတ် ၂၂၆နေ (ဦးဘမေ-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏သမီး(ဦးလှမောင်-ဒေါ်မြင့်သိန်း)(ဦးထွန်းခင်-ဒေါ်ခင်ညွန့်)(ဦးဝင်းအောင်)-ဒေါ်ပြုဝင်း၊ (ဦးကိုကိုကြီး-ဒေါ်တင်တင်ထွေး) တို့၏တမီး၊ ဦးစိုးလှိုင်၊ ဦးအုန်းကြိုင်(အုပ်ချုပ်သူ၊ မနောမြေ FC)၊ ဦးကြည် ဝင်း(ကစ-၁၊ ငြိမ်း)၊ ဒေါ်အေးအေးသိန်း၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါ်အေးအေးတင်တို့၏ ညီမသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)နံနက် ၁၀နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၉-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်။(အထက်ပါ နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒေါ်လှိုင်မာဦး အသက်(၄၈)နှစ်**  
**လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့်**  
**အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန**

ဦးတင်စိန်(မြေတိုင်းကျောင်းအုပ်ကြီး(ငြိမ်း)နှင့်ဒေါ်စန်းစန်းကြူ)၊ ဦးအောင် ဖေ(မူလတန်းကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ငြိမ်း)၊ ဒေါ်ခင်လေး(ဦးစိုးတို့၏သမီး)၊ နေပြည် တော်၊ တိုက် ၇၀၊ အခန်း ၃၁၊ ခရေအိမ်ရာနေ ဦးမြင့်ဇော်(ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့်အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန)၏ဇနီး၊ မောင်ညွှန်နည်၊ မောင်စံရာမင်း၊ မောင်ညီထွန်းတို့၏မိခင်သည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ် လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် နေပြည်တော်၌သင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်နီးရုပ်ဝေမှ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြား အပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး**  
**တန်ကင်(မ်)ရင်ဦးအေး(ခ)ဦးခေါင်းပုတ် (သန့်လျင်)**  
**အသက်(၉၆)နှစ်**

သန့်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့မမြောက်ရပ်ကွက်၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ အမှတ် ၉/က နေ (ဦးကြက်-ဒေါ်ဟီးယား)တို့၏သား၊ (ဒေါ်ခင်ကြည်)၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးသောင်း မြင့်-ဒေါ်ဝါဝါခိုင်)၊ ဦးကြည်ဌေး-ဒေါ်သက်သက်ခိုင်တို့၏မိခင်၊ ဒေါက်တာ သော်စင်ဌေး-ဒေါက်တာစန်းမာလာဌေး၊ မစာစာဝတ်ရည်၊ မောင်ရဲလင်းထိုက်၊ ဒေါက်တာဆန်းထွန်းလင်း၊ ဒေါက်တာအောင်ကောင်းမိုး၊ မောင်ဝေလင်းကျော်-မအိန်နွာမြင့်တို့၏အဘိုး၊ မဆရာတို့သော်၊ မဆရာတို့သော်၊ သားလွင်တို့၏ဘိုးဘိုး ကြီးသည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်မှ သန့်လျင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ဂူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးခင်အောင် (ငြိမ်း)**  
**ရေ-၁၀၃၉**  
**အသက်(၈၅)နှစ်**

ရန်ကင်းမြို့၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ၊ ကမာကြည်ဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊ အမှတ် S-14 နေ (ဦးမောင်မောင်ဂျမ်း-ဒေါ်ဘိဘိ)တို့၏သား၊ (ဦးဂျီဆင်း-ဒေါ်အေးအိုင်)တို့၏သား၊ (ဒေါ်မြင့်အိုလက်ခင်အောင်(ခ)ဒေါ်ခင်ဝင်း၏ ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်စန္ဒာခင်အောင်၊ ဒေါ်သီတာခင်အောင်၊ ဦးအောင်ခင်-ဒေါ်သစ်သစ် ပိုင်၊ ဒေါ်မာလာခင်အောင်-ဦးနေလှ၊ ဒေါ်ဥမ္မာခင်အောင်၊ ဦးဝင်းမြင့်အောင်-ဒေါ် ခင်အေးဝင်း၊ ဦးခင်အောင်ဝင်း-ဒေါ်အေးအေးလှိုင်တို့၏မိခင်၊ မြေးရန်စံ ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၅း၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟမားအား အသိပေးအပ်ပါသည်။ (သင်္ဂြိုဟ်မည်ရက်နှင့်အချိန်ကို ထပ်မံအသိပေးကြေညာ ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**သံတွဲခရိုင်အသင်း(ရန်ကုန်)**  
**ဒေါ်တင်တင်သန်း (ညောင်ပင်ဈေး-သံတွဲမြို့)**  
**အသက်(၆၈)နှစ်**

သာကေတမြို့နယ်၊ ၆/အနောက်ရပ်ကွက်၊ ဧမူညီရီအနောက် ၃လမ်း၊ အမှတ် ၇၄နေ အသင်းသား ဦးသိန်းအောင် (၂၈၅၂-၁၆-၃၁၊ ငြိမ်း)၊ ယန္တရား တပ်ခွဲ(တောင်)၊ ဆလရုံ၏ဇနီးသည် ၁-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၉-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းသားများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ အမှုဆောင်အဖွဲ့

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ကိုသိန်းဇံမောင်(စစ်တွေ) အသက်(၃၂)နှစ်**

ဦးဦးဘိုးသိန်း(မန်နေဂျင်ဒါရိုက်တာ၊ အင်းပေါက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်ဆန်စပါးကုမ္ပဏီလီမိတက်)-ဒေါ်မန္တလေးတို့၏သားထွေး၊ မသန်း သန်းမြင့်၏ခင်ပွန်း ကိုသိန်းဇံမောင် အသက်(၃၂)နှစ်သည် ၂၉-၈-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ည ၁၀း၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

**သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ အရှေ့မဟာသီရိသုဓမ္မမထိဇောတရ**  
**ဒေါက်တာဦးစိုးသိန်းနှင့်ဇနီး**  
**အရှေ့မဟာသီရိသုဓမ္မသီရိ ဒေါ်ခင်ချိုအုန်း**  
**(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးချယ်ရေး)**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး**  
**ဦးကျင်မောင် (ကြို့ပင်ကောက်)**  
**အသက်(၉၅)နှစ်**

ရန်ကင်းမြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျား ကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ ဓမ္မဝိဟာရလမ်း၊ အမှတ် ၄၁၊ မြေညီနေ(ဦးနီ-ဒေါ်အေး) တို့၏သမီး၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း(စက်မှု-၁၊ ငြိမ်း)၊ ဦးစိုးမင်း-ဒေါ်မောင်လှိုင် တို့၏ညီမ၊ ဦးစိုးသန်း၊ တပ်ကြပ် အေးသန်း-ဒေါ်မာလာလှိုင်တို့၏ အစ်မ၊ မဝါဝါသန်း(Care Freight Service Co.,Ltd)၏အဒေါ်၊ ဒုရုံးမှူးရွှေဆည် မောင် (ရန်ကင်းတိုင်း လူကုန်တား)၏ ဇနီး၊ မခင်ချယ်ရီမောင်(Trust Land & Equip Co.,Ltd)၊ မောင်လွမ်းထက် မောင် (MRTV-4)၊ မောင်ရဲမင်းမောင် တို့၏မိခင်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ည ၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၅း၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅း၃၀နာရီ တွင် ကြို့ပင်ကောက်မြို့၊ ပွဲစားတန်း လမ်း နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ကြို့ပင်ကောက်မြို့ သံတွဲသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ဂူသွင်း သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး**  
**ဒေါ်ကျင်ဟန်(မောင်တော်သီ)**  
**အသက်(၈၈)နှစ်**

ရန်ကင်းမြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ လှည်းတန်း(၁)လမ်း၊ အမှတ် ၁၀နေ (ဦးဝဏ္ဏ-ဒေါ်သန်းတင်)တို့၏သမီး၊ (ဦးချစ်သိန်း)၏ဇနီး၊ ဦးခင်မောင်အေး-ဒေါက်တာခင်ခင်သီတာ၊ ဒေါ်ခင် မာလာ (အထပြု ငြိမ်း၊ အထက-၅၊ ကမာရွတ်)(ဦးစိုးနိုင်)(ဦးကျော်မင်း)၊ ဒေါ်ခင်အေးအေးမာ(USA)တို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၀ယောက်၊ မြစ်နုရပ်ကွက် တို့၏အဘွားသည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၉း၀၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ် လွန်သူ၏ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့တွင်ပင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် ပြီးစီးပါကြောင်းရုပ်ဝေရန်နီမှဆွေမျိုး မိတ်သက်ဟမားအပေါင်းအား အကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး**  
**ဦးညီ (ဂြိုဟ်) (ပုသိမ်)**  
**ဒု-မန်နေဂျာ**  
**မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်(ငြိမ်း)**  
**အကြီးတန်းမန်နေဂျာ**  
**မြန်မာမေပလားဝါးဘဏ်**  
**အသက်(၈၄)နှစ်**

ဂြိုဟ်မြို့ (ဦးဘသိန်း-ဒေါ်စိန်နု) တို့၏သား၊ ပုသိမ်မြို့၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဆင်းစကရီ ၂လမ်း၊ အမှတ် ၁၇နေ အောင်၏ခင်ပွန်း၊ မောင်အောင်ကောင်း မြတ် (Grade-11) (B) အမက-၁၊ ဗဟန်း၊ မုဒုံမြို့နယ်၊ မုဒုံမြို့နယ်(ခ)မုဒုံမြို့နယ်၊ ဖခင်သည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ည ၈နာရီတွင် မြောက်ဥက္ကလာပ မြို့နယ် မေခင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွား ပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၆ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း(နေအိမ် မှကားများ ညနေ ၄နာရီတွင် ထွက်ခွာ ပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၈း၁၀နာရီတွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြ ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး**  
**ဒေါ်လွန်းခင်**  
**အသက်(၁၀၄)နှစ်**

မော်လမြိုင်မြို့၊ ဖက်တန်းရပ်၊ အမှတ် ၇၀၊ အောက်လမ်းမကြီးနေ (ရွှေပန်းထိမ်ဆရာကြီး ဦးဘိုးလှိုင်၏ဇနီး၊ ရန်ကင်းမြို့နေ ဦးမြင့်မင်း(ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်ဆွေသောင်း၊ အငြိမ်းစားပါမောက္ခ၊ သတ္တဗေဒဌာန)၊ ဦးစိုးထင်(အထွေထွေ မန်နေဂျာ၊ ငြိမ်း၊ နှစ်ရှည်လုပ်ငန်းဌာန၊ လွှတ်တော်ရေးရာကော်မတီဝင်)-ဒေါ် ရည်ရည်ခင်(ရွှေပန်းထိမ်လုပ်ငန်း၊ မော်လမြိုင်မြို့)၊ (ဒေါ်ကြည်ကြည်တင်)တို့၏ မိခင်၊ မြေး ၁၀ယောက်တို့၏အဘွား၊ မြစ် ၁၀ယောက်တို့၏အဘွားကြီးသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ပိန္နဲကုန်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရုပ်ဝေရန်နီမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟ အပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်(ဒေးဒရေ) အသက်(၈၅)နှစ်**  
**တရားသူကြီး (ငြိမ်း၊ ဖန်းဘဲတန်း)**  
**သက်ကြီးကန်တော့(ဒေးဒရေ)မြို့နယ်အသင်း**  
**မြို့/အိုး(ငြိမ်း)**

ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ် ၂၄၈၊ ကန်တော့တန်းလမ်းနေ (ဦးအုန်းစိန်-ဒေါ်သိန်း တင်)တို့၏သမီးကြီး၊ (ဦးခင်မောင်ညွန့်-ဒေါ်တီလွင်)၊ (ဦးစိုးမြင့်)-ဒေါ်မာလာ- ဝေ(ကုန်သွယ်/လယ်ယာငြိမ်း)၊ (ဦးတိုးမောင်)၊ ဒေါ်ခင်စန္ဒာထက် @ Baby- ဦးတင်လှိုင်၊ ဒေါ်အောင်ဥမ္မာသက် @ Daisy (မြို့/အိုး၊ ငြိမ်း)-ဦးအောင်အောင်တို့ ၏အစ်မကြီး၊ ဒေါ်ခင်ဝင်း-ဦးမျိုးချစ် (ဇေယျာရွှေမြေ ဘောလုံးအသင်း)၊ ဒေါ် သီရိနီ-ဦးဝင်းမြင့်အောင် (3/0)၊ ဒေါ်ချိုနွယ်နီ-ဦးစိုးတင် (C/E Monsoon Maritime Services Pte Ltd.)၊ ဒေါ်ခင်ဆွေဝင်း-ဦးခင်မောင်တင် (Proven International Co.)၊ ကိုထက်အောင်ဦး(PSI)၊ မအိသက်ဆွေး-ကိုဇေယျေအီသူ၊ မိုးပြည်လှိုင်တို့၏ကြီးကြီး၊ မြေး ၁၀ယောက်တို့၏အဘွား၊ မြစ်လေးယောက် တို့၏အဘွားကြီးသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၄း၀၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒေါ်စောရီ**  
**အသက်(၈၃)နှစ်**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ လှိုင်သီတာလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၀(ခ)နေ (ဦးမောင်ခ-ဒေါ်သန်းတင်)တို့၏သမီး၊ ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်မြင့်စန်း၊ ဒေါ်ပိုတို၏အစ်မ၊ ဦးရဲမြင့်-ဒေါ်အုန်းမြင့်(စက်မှုသီးနှံပုံနှိပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ငွေစာ ရင်း)၊ ဦးဝင်းချို(တရုတ်ဇာတ်ရွှေများပွဲရုံလုပ်ငန်း)-ဒေါ်ယဉ်မြင့်(စက်မှုသီးနှံပုံနှိပ် ရေးဦးစီးဌာန၊ ဂုန်လျှော်)၊ ဦးအေးဝင်း(မေမြို့မသတင်းစာတိုက်)-ဒေါ်လှလှသိန်း၊ ဦးဌေးဝင်း-ဒေါ်မြင့်အေး၊ ဦးဌေးလှိုင်တို့၏မိခင်၊ မသဉ္ဇာသိမ်၊ မရွှေလှိုင်ဝင်း၊ မောင်ကျော်စည်သူ၊ မရတနာဝင်းတို့၏အဘွားသည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူး နေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရေဝေးမြို့နယ်၊ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ လှိုင်သီတာလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၀(ခ) နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြ ရောက်ပါ ရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး**  
**ဦးမောင်မောင်ကြီး (ဟင်္သာတ)**  
**လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး(ငြိမ်း)**  
**အသက်(၇၅)နှစ်**

ရန်ကင်းမြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ တိုက်အမှတ် ၁၇၁၊ အနော်ရထာလမ်း၊ (၄၇လမ်းထောင့်)၊ မြောက်လွှာနေ (ဦးဘသန်း-ဒေါ်သိန်းခင်)တို့၏သား၊ ဒေါ် ရင်ရင်မေ၏ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာကိုမောင်-ဒေါ်မိုးမိုးလှိုင်၊ ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊ ဒေါ်နီနီယု၊ ဦးခင်မောင်ဦး-ဒေါ်စန္ဒာယု၊ ဒေါ်သန္တာယုတို့၏မိခင်၊ မြေးရန်စံ ယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃း၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရုပ်ဝေမှဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟ များအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၈-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၈နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြ ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒေါ်တင်တင်မာ B.Sc (Zoo)**  
**ဦးစီးမှူး(ငြိမ်း)**  
**ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန**  
**MANA (ရုံးချုပ်)**  
**အသက်(၅၀)**

ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ် ၂/၂၃၊ ၄၀၀၀ အေး-ဒေါ်ရွှေသူ(ခ)တို့၏ တတိယသမီး၊ (ဦးဖေအောင်)၊ မြို့နယ်အင်ဂျင်နီယာ ငြိမ်း၊ ဆလရုံ၏ဇနီး၊ ဒေါ်ခင်စိန် (ကစ-၁-၇၇၊ ဆတ်)၊ ရန်ကင်းမြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ တောင်လုံး ဒေါ်မြရပ်ကွက်၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ ဆက်သွယ်ရေးဝင်းနေ ဦးမြင့်ဦး(လက် ထောက် အင်ဂျင်နီယာ၊ မြန်မာ့ဆက် သွယ်ရေးလုပ်ငန်း) - ဒေါ်အေးအောင် တို့၏မိခင်၊ မောင်စတီပင်သန့်စိန်ဦး (ခေတ္တ-မလေးဂျာ)၊ ဖောင်သန်းထိုက် (ခေတ္တ-စင်ကာပူ)၊ မယုနေပြည်ဦး (Huawei Technology)တို့၏အဘွား ညီမသည် ၂-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၄-၉-၂၀၁၄ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉နာရီ တွင် ရေဝေးခရစ်ယာန်ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ သုသာန်၌ဝတ်ပြုဆုတောင်းပြီး ဂူသွင်း မြတ်(မြို့နယ်မန်နေဂျာ၊ မြန်မာစီးပွား ရေးဘဏ်၊ ဖန်းတန်းမြို့)တို့၏ ဖခင် သည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် ပုသိမ်ဆေးရုံ ၈-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၈း၁၀နာရီတွင် ကြီး၌ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်းရုပ်ဝေ ရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟမားအပေါင်း အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါ သည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဗိုလ်ကြီးမေအောင် (ငြိမ်း)**  
**O.T.S (49)**  
**အသက်(၆၄)နှစ်**

တိုက်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းဘက် ၂လမ်း၊ အမှတ် ၃၃၇(ဦးထွန်းအောင်-ဒေါ် ဝင်းမြ)တို့၏သား၊ (ဒေါ်အောင်ညွန့်၊ ဒေါ်သန်းညွန့်)တို့၏တူသား၊ ပြည် ခရိုင်၊ ပေါင်းတလည်မြို့နေ (ဦးအောင် ၃၆ - ဒေါ်အေးရွှေတို့၏ သားသမက်၊ (ဗိုလ်ကြီးထင်အောင်၊ OTS-48)-ဒေါ် လေးလွယ်၊ ဒေါ်ရီရီဝင်း(အလပြု ငြိမ်း) တို့၏ညီ/အစ်ကို၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (ည/၁)ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ အမှတ် ၇၆၃နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး(ဌာန များ ငြိမ်း၊ ဓာတုဗေဒဌာန၊ တပ်မတော် ဆေးတက္ကသိုလ်)၏ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာ မေဆုမွန် (လှိုင်သာယာ ဒေသန္တရဆေး ခန်း၊ ပင်မ)၊ ဒေါက်တာနေအောင်အောင် (မေဆုမွန်သွားနှင့်ခံတွင်းဆေးကုခန်း)၊ မေယုယုန် (MBA 19<sup>th</sup> Batch, Y.I.E) တို့၏မိခင်သည် ၃-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၀း၁၅နာရီတွင် အာရှကော့စတင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွား ပါ၍ ၅-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂း၁၅နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၉-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြ ရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု



# စီးပွားရေးပွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ဂျာမန်လုပ်ငန်းရှင်များပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများဆွေးနွေး

ဖရန်ဖတ် စက်တင်ဘာ ၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် Deutsche Bank နှင့် German Asia Pacific Business Organization (OAV) ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့သည် စက်တင်ဘာ ၂ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ဂျာမန်နိုင်ငံ ဖရန်ဖတ်မြို့ရှိ Deutsche Bank ရုံး၌ တွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက မြန်မာနိုင်ငံတွင် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝပွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်နေမှုအခြေအနေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံစီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ဂျာမန်လုပ်ငန်းရှင်များက ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ၊ စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သားငါးကဏ္ဍ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၊ ငြိန်လည်ပြည်ထောင်စုမြေပိုင်းအင်အား၊ သစ်တောထိန်းသိမ်းရေး၊ အသေးစားနှင့်



အလတ်စားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးနှင့် အသက်မွေးပညာလေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းကျောင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အလားအလာများကို

ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဂျာမန်လုပ်ငန်းရှင်များက ငွေကြေးကဏ္ဍ၊ ဟိုတယ်လုပ်ငန်း၊ လေကြောင်းဆက်သွယ်ရေး ကဏ္ဍ၊ စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် Deutsche Bank နှင့် German Asia Pacific Business Organization (OAV) ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့အား ဂျာမန်နိုင်ငံ ဖရန်ဖတ်မြို့ရှိ Deutsche Bank ရုံး၌ တွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

**မြန်မာနိုင်ငံသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် ယခုနှစ်အတွင်း သုံးသန်းအထိခံချိန်တင် လာရောက်လည်ပတ်မည်ဟုမျှော်လင့်**

ဘာသာပြန်-ထန်ဆွင်း

ဩဂုတ် ၂၄ ရက်ထုတ် ယူကေသတင်းစာတစ်စောင်ဖြစ်သည့် The Independent နှင့် ဩဂုတ် ၂၆ ရက်ထုတ် အမေရိကန်စာတစ်စောင်ဖြစ်သည့် The Wall Street Journal တို့က စက်တင်ဘာ ၁ ရက်မှစပြီး e-Visa သစ် စတင်မိတ်ဆက်လိုက်ပြီဖြစ်ရာ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ ပိုမိုလွယ်ကူစွာ ဝင်ရောက်နိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ e-Visa အရ မြန်မာနိုင်ငံသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ရန် ဆန္ဒရှိသူ ဗြိတိသျှပတ်စ်ပို့ကိုိုင်ဆောင်သူများသည် ၂၈ ရက်စာအတွက် ကုန်ကျငွေ ဒေါ်လာ ၅၀ ဖြင့် လွယ်ကူစွာ သွားရောက်လည်ပတ်နိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် သုံးသန်းအထိ ခံချိန်တင်လာရောက်လည်ပတ်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်းစသည်ဖြင့် ရေးသားဖော်ပြသည်။

**ကြော်ငြာအချပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရှိ**

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

## ဖိလစ်ပိုင် ဖိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်း ဗိုလ်လုပွဲတက်



ဗိုလ်လုပွဲတက်ရောက်သွားသော မြန်မာအသင်းအား ပါလက်စတိုင်းနှင့်မကစားမိတွေ့ရစဉ်။

မနီလာ စက်တင်ဘာ ၃ ဖိလစ်ပိုင် ငြိမ်းချမ်းရေးဖလား ဖိတ်ခေါ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက မနီလာမြို့၌ ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းက ပါလက်စတိုင်းအသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိပြီး ဗိုလ်လုပွဲသို့ တက်ရောက်သွားသည်။ မြန်မာ - လေးဂိုး ပါလက်စတိုင်း - တစ်ဂိုး ယခုနှစ်အတွင်း ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲများနှင့် ခြေစမ်းပွဲများတွင် ရလဒ်များမကောင်းသေးသည့် မြန်မာအသင်းသည် ယခုပြိုင်ပွဲတွင် ပါလက်စတိုင်းကို အနိုင်ယူပြီး ဗိုလ်လုပွဲသို့တက်ရောက်သွားသည်။ မေလအတွင်းက ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် AFC Challenge Cup ပြိုင်ပွဲအုပ်စု

သတင်း-စိုးညွန့်  
စာတိုပုံ-ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်  
အဆင့်တွင် ပါလက်စတိုင်းကို နှစ်ဂိုး ပြတ်ဖြင့်ရှုံးနိမ့်ထားသည့် ရှုံးကြေးကို မြန်မာတို့ ပြန်ဆပ်နိုင်ခဲ့ခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။  
အနိုင်ရိုးသွင်းယူ  
မြန်မာအသင်းမှာ ဒဏ်ရာ ပြဿနာရှိနေသည့် တိုက်စစ်မှူး ရန်ပိုင်မှလွဲ၍ သီဟစည်သူ၊ ခင်မောင်လွင်၊ ကျော်ဇေယျာဝင်း၊ ကျော်ကိုကို၊ ဇော်မင်းထွန်းတို့ဖြင့် လူစုံအသုံးပြုကာယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် မြန်မာအသင်းသည် ပွဲစတင်ပြီးက ပါလက်စတိုင်း အသင်းဘက်သို့ ဖိအားပေးကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ၂၇ မိနစ်တွင် ကျော်ဇေယျာဝင်း၊ ၃၇ မိနစ်တွင် တင်ဝင်းအောင်တို့က ဂိုးများသွင်းယူပြီး ပထမပိုင်းတွင် နှစ်ဂိုးပြတ် ဦးဆောင်နေခဲ့သည်။  
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃

**ယနေ့ မာတိကာ**

သမ္မတအိုဘားမား ဘောလ်တစ်ခေါင်းဆောင် များနှင့်တွေ့ရန် အက်စ်တိုးနီးယားရောက်

စာ » ၄

တက္ကသိုလ် e-library တွင် စာအုပ်ပေါင်း ၁၃၀၀၀၀ကျော် ဖတ်ရှုနိုင်

စာ » ၁၂

ဒိန်းမတ်တင်းနစ်မယ် ဂေါ်ဇ်နီယာစကီ ယူအက်စ်အိုးပင်း အကြိုပိုလ်လုပွဲတက်

စာ » ၁၃

အင်းလေးဒေသသို့ နေ့စဉ် နိုင်ငံခြားသား ၁၀၀ ကျော် လာရောက် လည်ပတ်လေ့လာ

စာ » ၁၅

Quality Writing Instruments Since 1918

**PILOT**

Wytboard V BOARD MASTER

အမျိုးမျိုး ကျောင်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကကျောင်းများစသည့် နိုင်ငံများ သို့ PILOT နှင့် WYTEBOARD MARKER (၃) ခုနှင့် Pen (၃) ခုတို့အစဉ်

မည်သည့် Facebook Account မှာမဆို facebook တွင် Pilot Writing Instrument Myanmar ကို Like & Share လုပ်ခြင်းဖြင့် Pilot WYTEBOARD MARKER လက်ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး အစဉ်အဆက် နှစ်ပေါင်းစဉ်အတွက် အစဉ်အဆက် နှစ်ပေါင်းစဉ်အတွက် အစဉ်အဆက် နှစ်ပေါင်းစဉ်အတွက် Message Board မှ ဖြည့်သွင်းပါ Pilot Writing Instrument မှ Pilot Wytboard Marker Sample ကိုတောင်းရန် ဆွဲမည်ဖြစ်ပါသည်။

မိမိ သားချင်း ဖွံ့ဖြိုး ချိ တောင်းပေး ပြုခြင်း၊  
မေး သတင်း များ သိ ကျ ပြုခြင်း၊  
စာပေ ဖတ် ချိ ထပ် များ ပြုခြင်း၊  
Refill ထပ် ထား ချိ ရေး သိ ကျ ပြုခြင်း။

R/488 ဖြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမေးပေးရေးဌာနမှ ဖြန့်ဖြူးရေးဌာနမှ လုပ်ငန်းခွင်၊ ဖြန့်ဖြူးရေးဌာနမှ လုပ်ငန်းခွင်။

နေပြည်တော်-စာတည်းဖုန်း: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ်: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ရန်ကင်းရုံး: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ နတ်တောင်လမ်း: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ ရန်ကင်းရုံး: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ မန်နေဂျာ: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ စီမံ: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ ဖေ့စပုလ်: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ မြန်မာ့အလင်း: ၀၁-၅၅၅၀၃၅၊ ကြော်ငြာ: ၀၁-၅၅၅၀၃၅































**ကြော်ငြာမှု**

**၁၉၆၄-၁၉၈၈ လူရည်ချွန်များကို ဖိတ်ကြားခြင်း**

၁၉၆၄ မှ ၁၉၈၈ ခုနှစ်အတွင်း လူရည်ချွန်ဆုနှင့် သင်္ချာလူရည်ချွန်ဆု ရရှိခဲ့သူများအားလုံးကို ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ လူရည်ချွန်မောင်နှမများအားလုံး အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း တွေ့ဆုံကြပါမည်။

**နေ့ရက်** - ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)  
**အချိန်** - နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၁၂:၀၀ နာရီ  
**နေရာ** - ဆေးတက္ကသိုလ်(၁) လိပ်ခုံးစာသင်ခန်းမ၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
**အကြောင်းအရာ** ။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ရန်ကင်းမြို့တွင် ပြုလုပ်မည့် လူရည်ချွန်စီမံကိန်း ရွေးကောက်ပွဲအတွက် အကြံပေးဆွေးနွေး အကြံပြုကြမည်။ လူရည်ချွန်မောင်နှမများတွေ့ဆုံ၍ အမှတ်တရစကားများ ရင်းရင်းနှီးနှီးပြောကြမည်။ နံနက်စာ+နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံပါမည်။

**စုံစမ်းရန်- ရုံးခန်း ဖုန်း-၀၉-၃၃၂၀၆၁၁၊ ဦးကျော်ဌေး ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၈၅၅၊ ဒေါက်တာသူစာရိန် ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၂၉၈၃၊ ဒေါက်တာမာကြည် ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၆၆၆၆**

**အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့၊ လူရည်ချွန် (၁၉၆၄-၁၉၈၈)အဖွဲ့**

**အယူခံမှုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို အယူခံတရားပြိုင်သို့ ကြားသိစေသည့် အကြောင်းကြားစာ**

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဧညပဒေအမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၁၄) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမအထွေထွေအယူခံမှုအမှတ်-၅၃

စီးတီးမင်းကုမ္ပဏီလီမိတက် နှင့် ဦးရန်ကြားရီ ပါ-၃ (၄င်း၏ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာဦးတင်မောင်၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်စာရည် ဒေါ်ဝင်းဝင်းမာ)

**အယူခံတရားလို** အယူခံတရားဖြိုင်

၂၀၁၄ခုနှစ် ဇွန် ၁၂ရက်စွဲပါ မန္တလေးခရိုင် နယ်တရားမရုံးတော်မှ မကြီး ၄၄၆/၂၀၁၃ကို အယူခံမှု။

အယူခံတရားဖြိုင် (၂)ဦးကျော်ရိန်၊ (၃)ဦးမျိုးလင်းရိန်(ခ)အားရန် အတွက် ၆၂၇၊ ဦးပိုင် (၁)၊ ဂုဏ်ခမ်း၊ (၃၁x၃၂)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာခံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

ယခုအမှုတွင် မန္တလေးခရိုင် တရားရုံးက ချမှတ်ပေးသည့်ဒီကရီကို စီးတီးမင်းကုမ္ပဏီ လီမိတက်က အယူခံရာ ဤရုံးတွင် မှတ်ပုံစာရင်းတင်သွင်းပြီး ထိုအယူခံမှုကို ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၇ရက်)တွင်ဆိုင်ရန် ဤရုံးက ချိန်းဆိုလိုက်သည်။ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ ဤအယူခံမှုတွင် သင့်အတွက် ဆောင်ရွက်ရန် တရားဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသူ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ မလာမရောက်ရှိခဲ့လျှင် ၎င်းအယူခံမှုကို သင်မရှိသည့်အခါတွင် တစ်ဖက်သတ်ပြုလုပ်၍ စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

ထို့ပြင် သင်ကအယူခံနိုင်ခဲ့ရုံသာ ဤအမှုတွင် ဒီကရီကို အမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂ အရ ကန့်ကွက်လိုလျှင် အမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂အရ ချိန်းထားသည့်အချိန်အတွင်း ဤကဲ့သို့ သင်ကကန့်ကွက်လိုကြောင်း ဤအယူခံရုံး၌ အကြောင်းကြား အစီရင်ခံစာသွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၉ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

တင်ထွေးဦး  
 ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊  
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

**ဒေါ်အေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေး(ဘ)ဦးကြည် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၆၄၆၉ နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ပိတောက်လမ်းမ၊ အမှတ် ၁၆၇၈ ဦးမျိုးလင်း ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၇၁၂၀၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လူကြီးမင်း ဒေါ်အေး(ခ) ဒေါ်ခင်အေးနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့သည် လွန်ခဲ့သည့် ၁၉၈၀ ခုနှစ်မှ စတင်ပေါင်းသင်းခဲ့ပြီး သားသမီးထွန်းကားခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ လွတ်ငြိမ်းရေးအတွက် လုပ်ကိုင်ရှာဖွေပေးခဲ့ပါသည်။ သို့သော် လူကြီးမင်းဒေါ်အေး(ခ) ဒေါ်ခင်အေးသည် လွန်ခဲ့သည့် ၁၁-၇-၂၀၁၄ ရက်တွင် အကြောင်းပြချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ အိမ်ခန်းအတွင်းထည့်ထားသော သေတ္တာအတွင်းမှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေပိုင်ဆိုင်သော (၁)ဒေကပ် ၅၀၀၀၀၀/- (ကျပ်ငါးသိန်းတိတိ)၊ (၂)ရွှေငါးမူးသားဆွဲကြိုးတစ်ကုံး၊ (၃)အမှတ် ၈၄၈၊ စံပယ် စလမ်း(၄)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၏ ဂရုမူရင်း၊ (၄)အမှတ် ၆၄၊ ခေမာ ၈ လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၏ မြေချပါမစ်နှင့် စာချုပ်စာတမ်းများ အား ယူဆောင်၍ နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားခဲ့ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ လွတ်ငြိမ်းရေးအတွက် လုပ်ကိုင်ရှာဖွေပေးသူ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှာ လူကြီးမင်း၏လုပ်ဆောင်မှုများကြောင့် ကိုယ်စိတ် နှစ်ပါးလွန်စွာဆင်းရဲနေရပါသည်။ ထို့ကြောင့် လူကြီးမင်းဒေါ်အေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေးအား ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ နှီးနှေးအဖြစ်မှခွင့်လွတ်ကြောင်းနှင့် လူကြီးမင်းယူဆောင်သွားခဲ့သော အထက် ဖော်ပြပါဒေကြေးနှင့်ပစ္စည်းများအား ဤကြေညာချက်သည်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံသို့လည်းကောင်း လက်ရောက်ပေးအပ်ရန်နှင့် မပေးအပ်ပါက ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လူကြီးမင်းဒေါ်အေး(ခ)ဒေါ်ခင်အေးနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
 ဦးရဲလင်းနိုင် LL.B အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၆၄၁၉)  
 အမှတ် ၇၃၉၊ သက္က ၁၇ လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၁၃၇၆

**အများသိစေရန် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၈၊ ဆရာမလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၂၄၊ (ပေ ၄၀x ပေ၆၀)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧက အကျယ်ရှိ နှစ် ၆၀ မြေငှားဂရုမူအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစား ခွင့်အရပ်အားလုံးတို့သည် ဒေါ်ခင်အေးဝင်း ၁၂/ရကန(နိုင်)၀၂၇၉၈ ရအမည်ပေါက်သော မြေကွက်ဖြစ်၍ ဒေါ်ခင်အေးဝင်းထံမှ ယခုရောင်းချသူ ဒေါ်ယုဝင်းအေး ၁၂/သကတ(နိုင်) ၀၅၉၁၇၇၈ ဝယ်ယူလက်ဝယ်ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားကာ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၂၀၂၂/၂၀၁၄)ရရှိထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်အပြည့်အဝရှိကြောင်း တာဝန်ယူခံရလျက်ရောင်းချ ရန် ကမ်းလှမ်းလာသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်မြေကွက်နှင့် နေအိမ်ဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် စရန်ငွေတချို့တစ်ဝက်ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အရောင်းအဝယ်ပြု လုပ်သည်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယင်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်များရှိသည်ဟု အဆိုရှိသူမည်သူမဆို နိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများ၊ တရားဝင် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ရုံးလုပ်ငန်း ကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
 ဦးသော်ဇင် LL.B(၃၀၈၅၄) ဦးဦးဦးအေးထွေး LL.B(၂၉၃၃၉) ဦးစွမ်းထက်ပိုင် LL.B(၄၀၇၅၅)  
 ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၄၂၈၁ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၆၆၇၉ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၄၆၇၅

အထက်တန်းရှေ့နေများ  
 တိုက် ၄၆၊ အခန်း(C-3)မဟာမြိုင်အိမ်ရာ၊ (၄)တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်

**ကြော်ငြာမှု**

**သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန**

**ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာနနှင့် အမှတ်(၁) သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း**

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာနနှင့် အမှတ် (၁)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပိုင်ဆိုင်အရောက်တန်ဖိုး (DDP နေပြည်တော်/ရန်ကင်း) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-

(က) လွန်စွာထူထပ်သုံးပစ္စည်း (၃၄ မျိုး) (ဘဓရ)  
 (ခ) လျှပ်စစ်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း (၆၈ မျိုး) (ဘဓရ)  
 (ဂ) Copier Toner and Printer Toner Cartridge (၈ မျိုး) (ဘဓရ)  
 (ဃ) Cartridge, Toner & Spare Parts for Office Machine (၁၀မျိုး) (သတလော)

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းကို ၂၉-၈-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၉-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀ နာရီအတွင်း မည်သူမဆို လွတ်လပ်စွာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းထုတ်ယူနိုင်ပါသည်-

ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာန  
 ဝယ်ယူရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးဌာနမှ  
 မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြတိုက်၊ ရာမခဲဟလမ်း  
 နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၄၄၁၀၇၉

**ဆွေးနွေးလိုသူများအား ဖိတ်ခေါ်ခြင်း**

အဖွဲ့အစည်းစတင်တည်ထောင်လိုသော၊ တည်ထောင်နေသော လူငယ်မျိုးဆက် သစ်များနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများအတွက် ၂၃-၈-၂၀၁၄ International Business Centre (IBC) ၌ ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့ရာတွင် တက်ရောက်ခဲ့သော ပုဂ္ဂိုလ်များအနေဖြင့် မိမိတို့တည်ထောင်လိုသော၊ တည်ထောင်နေသော အဖွဲ့အစည်း များအတွက် ဆွေးနွေးမေးမြန်းလိုပါက ဒေါက်တာဇော်မင်းစိန်အား ကြိုတင် Appointment ယူ၍ အခမဲ့လက်ရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

**မှတ်ချက်။ ။** လာရောက်ဆွေးနွေးမည့်သူများသည် အမှန်တကယ် လုပ်ချင်ကိုင်ချင် စိတ်ရှိသူများဖြစ်ရပါမည်။ ဆွေးနွေးပေးသူ၏ အချိန်ရရှိမှုပေါ် မူတည်၍ ဆွေးနွေးပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

**ဆက်သွယ်ရန် -**  
 စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးမှုဖောင်ဒေးရှင်း  
 ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၄၀၄၃၃၊ ၀၉-၈၅၁၅၁၃၄  
 အီးမေးလ်- swanyee@swanyee.org

**ပြင်ဆင်မှုကိုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို ပြင်ဆင်မှုလျှောက်ထားခံရသူသို့ ကြားသိစေသည့် အကြောင်းကြားစာ**

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဧညပဒေအမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၁၄) မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၌

၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမပြင်ဆင်မှုအမှတ် -၂၄

၁။ ဒေါ်သန်းကြည် နှင့် ၁။ ဒေါ်ရင်မြင့်  
 ၂။ ဒေါ်လှရီ ၂။ မောင်အောင်ဇော်ဦး  
 ၃။ ဒေါ်စိန်အေး (ကွယ်လွန်သူ ဒေါ်စန်းရင်၏ တရားဝင် ကိုယ်စားလှယ်)

၃။ မညွန့် ၄။ မမြဝင်း(ခ)မအေး  
 ၅။ မသောင်းကြည် ၆။ မသန်းတင်  
 ၇။ မောင်စိုးမိုး ၈။ မခင်ထွေးရီ  
 ၉။ မသန်းအေး ၁၀။ မကြည်အေး  
 ၁၁။ ဒေါ်မြဝင်း ၁၂။ မောင်ကျော်စိန်ဦး  
 ၁၃။ မဇုလှိုင်ဖြိုး ၁၄။ မဇုလှိုင်မိုး  
 ၁၅။ မောင်ထက်နိုင်ဦး ၁၆။ မောင်သိန်းတန်

**ပြင်ဆင်မှုလျှောက်ထားသူများ** **ပြင်ဆင်မှုလျှောက်ထားခံရသူများ**

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၂၉ ရက်စွဲပါ မွန်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်မှ တရားမပြင်ဆင်မှုကို လျှောက်ထားခံရသူ (၉)ဒေါ်သန်း အေး၊ (၁၀)မကြည်အေး၊ ကြည်လမ်း၊ ကြာကန်ရပ်၊ သံဖြူဇရပ်မြို့၊ (၁၁)ဒေါ်မြဝင်း၊ (၁၂) မောင်ကျော်စိန်ဦး၊ (၁၃)မဇုလှိုင်ဖြိုး၊ (၁၄)မဇုလှိုင်မိုး၊ (၁၅)မောင်ထက်နိုင်ဦး၊ အောင်ချမ်းသာ တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ သံဖြူဇရပ်မြို့ (၁၆)မောင်သိန်းတန် ကြည်ညိုလမ်း၊ ကြာကန်ရပ်၊ သံဖြူဇရပ် မြို့၊ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိစေရမည်။

ယခုအမှုတွင် မော်လမြိုင်ခရိုင်တရားရုံးတော်က ချမှတ်ပေးသည့်အမိန့်ကို ပြင်ဆင်မှု လျှောက်ထားသူများက ဤရုံးတော်တွင် မှတ်ပုံတင်စာရင်းတင်သွင်းထားရာ ထိုပြင်ဆင်မှုကို ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၈ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၁၀ရက်)တွင် ဆိုင်ရန် ဤရုံးတော်ကချိန်းဆိုလိုက်သည်။ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ ဤ ပြင်ဆင်မှုတွင် သင့်အတွက်ဆောင်ရွက်ရန် တရားဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသူကိုယ်စားလှယ် ဖြစ်စေ၊ မလာမရောက်ရှိခဲ့လျှင် ၎င်းပြင်ဆင်မှုကို သင်မရှိသည့်အခါတွင် တစ်ဖက်သတ်ပြုလုပ် စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

ထို့အပြင် သင်ကပြင်ဆင်လျှောက်ထားခံရသူရှိသော ဤအမှုတွင် အမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂ အရ ကန့်ကွက်လိုလျှင် အမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂ အရ ချိန်းထားသည့်အချိန် အတွင်း ဤကဲ့သို့ သင်တို့က ကန့်ကွက်လိုကြောင်း ဤပြင်ဆင်ရုံး၌ အကြောင်းကြား အစီရင်ခံစာသွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၉ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးပေးလိုက်သည်။

(သန်းသန်းအေး)  
 ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊  
 မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်  
 မော်လမြိုင်မြို့

**ကြော်ငြာမှု**

**ဆိုင်ခန်းရောင်းမည်**

ဆိုင်ခန်းအမှတ် (၀၃၇+၀၃၈) (နှစ်ခန်းတွဲ)၊ DIAMOND PLAZA၊ ပထမထပ် (ညှိနှိုင်းရေး)။  
**ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၅၆၉၉၉၈၊ ၀၉-၂၀၃၀၂၀၀**

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ်၃၁၂/၂၀၁၅ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးမင်း ၉/ရမသ(နိုင်)၁၈၆၉၁၀ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြေညာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ **ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး(ရမည်းသင်း)**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၆၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၅၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၂၄၁၊ နိမ့်နိမ့်လမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် နှစ် ၃၀ မြေငှားဂရုမူအမျိုးအစား အမည်ပေါက် ဦးသန်းတင်နှင့် မလှကြည်ထံမှ အရောင်းစာချုပ်အမှတ်(၂၈၁/၁၉၆၇)ဖြင့် ဝယ်ယူ ခဲ့သူ ဦးထွန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်တင်နု၊ သား ဦးဝင်းထွန်းတို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် (၁)ဒေါ်သန်းသန်းနု ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၁၀၀၈၇၊ (၂)ဦးဆန်းထွန်း ၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၁၀၀၈၅၊ (၃)ဦးဝင်းလွင် ၁၂/ ကမတ(နိုင်)၀၁၀၀၅၇၊ (၄)ဒေါ်ကြည်ကြည်အောင် ၁၂/အစန(နိုင်)၀၅၉၁၈၆၀၅၇၊ သား၊ သမီး၊ ချွေးမတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ဖခင်နှင့်သမီးတို့၏အမည်မှန်**

ပဲခူးမြို့နယ်၊ အင်းတကော် အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(E)မှ မှန်နေမော်ဝါးဆဲ နှင့် ညီမအငွေမတန်း(F)မှ မှန်ရိုးမော်ဝါး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစံစေး ၇/ပခန(နိုင်) ၂၃၉၉၅၄ ဖြစ်ပါသည်။ **ဦးစံစေး**

**အမည်ပြောင်း**

ဦးသန်းဇော်-ဒေါ်ခင်မာသန်းတို့၏ သမီး မသော်ဇင်ထွန်းအား မကြီးကြီး ဟန်သီဟ ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။  
**မကြီးကြီးဟန်သီ**

**SEVEN ၈**

**မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး**

ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလို ဝယ်လိုပါသလား ? SEVEN ၈နဲ့ ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ အိမ်အရောက် ငွေပေးချေသည်။ \* ပွဲခလုံးမယူပါ \*

**ဖုန်း-၀၁-၂၅၇၄၈**  
**၀၉-၃၃၃၃၃၅၁၄**  
**၀၉-၃၃၉၅၈၉၅၈**

**CAR SHOW ROOM ဖွင့်ရန်**

**သင့်တော်သည့်ခြံ(၄)ဧကကျော် ရောင်းမည်**

သန်လျင်-ကျောက်တန်းလမ်းမကြီးပေါ် (၄)ဧကကျော် ကျယ်ဝန်းသည့်မြေကြီး သက်သာသည့်ဈေးနှုန်းဖြင့် အမြန် ရောင်းမည်။ သီလဝါ ဂျပန်စက်မှုဇုန်နှင့် (၃)မိုင်ကျော်ခန့်သာ ဝေး၍ အလွန်အကျိုးဖြစ်ထွန်းမည်။ အကျိုးဆောင်ပွဲစားမလိုပါ။  
**ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၄၀၉၄၆ သို့ ဆက်သွယ်ပါ။**

**ကြော်ငြာစာ**

**(အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၂၈၃) ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၌**

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမအသေးအဖွဲ့အမှတ် -၁၈၃

**ကွယ်လွန်သူ ဒေါ်ထွေးရီ၏ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အမှု**

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ အင်းဝ ဂူလမ်း၊ အမှတ် ၉၃/ခမ္ဘီထိုင်သော ကွယ်လွန်သူ ဒေါ်ထွေးရီ၏ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းပေါ်၌ အမွေထိန်း လက်မှတ်ထုတ်ပေးပါမည့်အကြောင်းနှင့် ဒေါ်ကြည် (ဒေါ်ထွေးရီ၏အိမ်ထမ်း(ကွဲ)က အမွေ ဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေအရ လျှောက်ထားချက်ရှိသဖြင့် ဤအမှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ ရက်)နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဆိုင်ဆိုကြားနာရန် ချိန်းဆိုထားသည့်ဖြစ်သောကြောင့် ထိုကွယ်လွန်သူ ဒေါ်ထွေးရီ၏ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများတွင် အကျိုးစီးပွားတစ်ခုခု သက်ဝင်သည့်အဆိုရှိသူခပ်သိမ်းတို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့ (လာရောက်လျှောက်ထားဆိုင်ဆိုရန် သင့်လျော်မည်ဟုအထင်ရှိလျှင်) ဆိုခဲ့သော ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၆ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ရက်)၌ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်သော် လည်းကောင်း၊ မိမိတို့က နေရာတကျအမိန့်ပေးထားသူ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးဦးအားဖြင့် လည်းကောင်း၊ လာရောက်ဆိုင်ဆိုရန်နှင့် အမွေထိန်းလက်မှတ်မထုတ်ပေးမီ မှုခင်းမှတ်တမ်း များကို ကြည့်ရှုရန် အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃နှင့်အညီ ယခုခန့်ကျိန်ဆောင်ဆိုလိုက် သည်။ ၎င်းကဲ့သို့လာရောက်ခြင်းတစ်ခုခုမရှိ ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် ရုံးတော်ကဆိုခဲ့သော ဒေါ်ကြည်၏ လျှောက်လွှာအမည်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက် ချမှတ်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၈ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

အောင်ဝင်း (တ/၂၅၈၅)  
 ဒုတိယအရိုင်းတရားသူကြီး (၂)  
 ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး